|  |  |
| --- | --- |
|  |  |
|  |

**Aanwinstenlijst**

Brailleboeken 2022

Bevat alle brailleboeken die in de periode juli t/m december 2022 aan de collectie van Bibliotheekservice Passend Lezen zijn toegevoegd.

**Over deze aanwinstenlijst**

Deze aanwinstenlijst bevat de brailleboeken van Bibliotheekservice Passend Lezen die van juli t/m december 2022 aan de collectie zijn toegevoegd. De lijst bevat romans, informatieve boeken voor volwassenen, leesboeken voor de jeugd en informatieve boeken voor de jeugd. De boeken zijn gesorteerd in verschillende categorieën. Binnen de categorie romans zijn de boeken gesorteerd op auteur. De leesboeken voor de jeugd zijn binnen de leeftijdscategorieën - AK A B C D - op auteur gesorteerd. De informatieve boeken zijn binnen het onderwerp op auteur gesorteerd.

**Voor het selecteren van boeken**

Aan gegevens zijn opgenomen:

* auteur en titel
* een korte inhoudomschrijving
* de plaats van uitgave
* de uitgever
* het jaar van uitgave
* eventuele oorspronkelijke titel
* eventueel oorspronkelijk jaar van uitgave
* het boeknummer (de t voor het boeknummer is een aanduiding voor tekst)
* genreaanduiding(en)
* aanduiding V of J in combinatie met AK, A, B, C of D

V boeken voor volwassenen

J boeken voor de jeugd

AK leeftijdscategorie 0 tot 6 jaar

A leeftijdscategorie 6 tot 9 jaar

B leeftijdscategorie 9 tot 12 jaar

C leeftijdscategorie 12 tot 15 jaar

D leeftijdscategorie 15 jaar en ouder

* aantal braillebanden waaruit het boek bestaat

De genreaanduiding geeft het soort roman aan. Zie ook lijst van afkortingen.

Sommige boeken zijn zowel bij de romans als bij de informatieve boeken ingedeeld. Ook komt het voor dat titels zowel bij de volwassenen als bij de jeugd opgenomen zijn.

**Samenstellen van wenslijsten**

De gewenste boeknummers kunt u telefonisch of via de e-mail doorgeven aan de afdeling Klantencontact.

Indien u hulp nodig heeft bij het samenstellen van de wenslijst kunt u contact opnemen met afdeling Klantencontact, telefoon: **070 – 3381 500**.

**Bibliotheekservice Passend Lezen**

**Wenslijst**

**Postbus 84010**

**2508 AA Den Haag**

**E-mail:** [**klanten@passendlezen.nl**](mailto:klanten@passendlezen.nl)

**Lijst van gebruikte afkortingen die het genre van de roman aangeven**

|  |  |
| --- | --- |
| avon | Avonturenroman |
| biog | Biografie |
| blin | Roman over blinden |
| bybl | Bijbelse roman |
| chri | Christelijk milieu |
| dete | Detectiveroman |
| dial | Roman in dialect |
| dier | Dierenleven |
| dokt | Doktersroman |
| erot | Erotisch verhaal |
| fami | Familieroman |
| fant | Fantasy |
| filo | Filosofische roman |
| geha | Roman over gehandicapten |
| grie | Griezelverhaal |
| hist | Historische roman |
| homo | Roman over homoseksualiteit |
| humo | Humoristische roman |
| Indo | Indonesisch milieu |
| isla | Islamitisch milieu |
| jepr | Jeugdproblemen |
| jood | Joods milieu |
| kath | Rooms-katholiek milieu |
| kers | Kerstverhaal |
| kind | Kinderleven |
| lief | Liefdesroman |
| lite | Literaire roman (klassiek/modern) |
| meis | Meisjesroman |
| niet | Overige romans (niet ingedeeld) |
| oorl | Oorlogsroman |
| oudm | Oudere meisjesroman |
| paas | Paasverhaal |
| poli | Politieke roman |
| porn | Pornografische roman |
| prot | Protestants milieu |
| psyc | Psychologische roman |
| rass | Roman over het rassenvraagstuk |
| real | Realistische roman |
| reis | Reisverhaal |
| scho | Schoolverhaal |
| sfic | Science fiction |
| sint | Sinterklaasverhaal |
| soci | Sociale roman |
| spio | Spionageroman |
| spor | Sportroman |
| spro | Sprookjes |
| strk | Streek- en boerenroman |
| thri | Thriller |
| verh | Verhalen en novellen |
| vrou | Vrouwenleven |
| waar | Waargebeurd |
| west | Wild-west roman |
| zeel | Zeeleven |

**Inhoud:**

[**Over deze aanwinstenlijst** II](#_Toc126929041)

[Romans volwassenen 1](#_Toc126929042)

[Anderstalige romans 27](#_Toc126929043)

[Duits 27](#_Toc126929044)

[Engels 27](#_Toc126929045)

[Informatieve boeken voor volwassenen 28](#_Toc126929046)

[Algemeen 28](#_Toc126929047)

[Wijsbegeerte 28](#_Toc126929048)

[Godsdienst 28](#_Toc126929049)

[Sociale wetenschappen 30](#_Toc126929050)

[Economie 33](#_Toc126929051)

[Psychologie - Occulte wetenschap 33](#_Toc126929052)

[Opvoeding - Onderwijs - Vorming 33](#_Toc126929053)

[Wiskunde - Informatica - Natuurwetenschappen 34](#_Toc126929054)

[Menskunde - Geneeskunde - Gezondheidszorg - Lichaamsoefening en sport 35](#_Toc126929055)

[Bord-, denk- en kansspelen enz. - Handenarbeid enz. Huishoudkunde enz. 36](#_Toc126929056)

[Land- en tuinbouw - Jacht en visserij 37](#_Toc126929057)

[Techniek 37](#_Toc126929058)

[Muziek - Dans - Toneel - Film 37](#_Toc126929059)

[Taal- en letterkunde 37](#_Toc126929060)

[Geschiedenis 38](#_Toc126929061)

[Land- en volkenkunde 40](#_Toc126929062)

[Romans voor de jeugd 42](#_Toc126929063)

[AK = 0 tot 6 jaar 42](#_Toc126929064)

[A = 6 tot 9 jaar 42](#_Toc126929065)

[B = 9 tot 12 jaar 45](#_Toc126929066)

[C = 12 tot 15 jaar 50](#_Toc126929067)

[D = 15 jaar en ouder 52](#_Toc126929068)

[Informatieve boeken voor de jeugd 56](#_Toc126929069)

[Opvoeding - Onderwijs - Vorming 56](#_Toc126929070)

[Land- en volkenkunde 56](#_Toc126929071)

# Romans volwassenen

#### Aalten, van, Thomas / Voorstad

Als er een nieuw appartementencomplex wordt gebouwd in de voorstad, zien twee families met lede ogen toe hoe hun stad in handen valt van nieuw geld uit vreemde werelden.  
Amsterdam : Uitgeverij Podium, 2022  
**t342885 soci - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Abdolah, Kader / Het Nationale Voorleesboek

Bundeling van verhalen die de afgelopen tien jaar zijn geschreven in het kader van de Nationale Voorleeslunch.  
's-Gravenhage : De Leescoalitie, 2022  
**t345560 verh - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Abdolah, Kader / Spijkerschrift

Een doofstomme man in de Iraanse bergen communiceert met een eigen gebarentaal en spijkerschrift.  
Amsterdam : De Geus, 2017  
1e druk: Breda : De Geus, 2000  
**t346217 geha - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Abraham, Pearl / Vreugde der wet

Het leven van een joods meisje in een Amerikaanse chassidische gemeenschap wordt beheerst door religieuze voorschriften.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2006  
1e dr. Nederlandse uitg.: Amsterdam : Meulenhoff, 1996.  
Vert. van: The romance reader. - New York : Riverhead Books, 1995  
**t346220 jood vrou - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Accord, Clark / De koningin van Paramaribo

Het leven van een Surinaamse vrouw, van haar gloriedagen in de jaren dertig als gewilde prostituee tot haar armoedige en eenzame oude dag.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2021  
1e druk: Amsterdam : Vassallucci, 1999  
**t346231 biog - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Andersen, Johan / Dodenstoel

Als meerdere moorden worden gepleegd, lijkt dit te maken te hebben met de val van Srebrenica.  
Amsterdam : HarperCollins, 2019.  
**t344216 thri - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Arenz, Ewald / De grote zomer

Een zestienjarige jongen moet de hele zomer studeren om niet te blijven zitten, maar wat een weinig spannende zomer leek te worden blijkt een keerpunt als hij voor het eerst verliefd wordt.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2022  
Vertaling van: Der große Sommer : Roman. - Köln : Dumont, 2021  
**t343231 lief psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Arlidge, M.J. / Nog lange niet

Inspecteur Helen Grace onderzoekt de moord op een bekende zakenman. Vervolg op: t322564 Wordt gevolgd door: t336457  
Amsterdam : Boekerij, 2021  
**t343733 thri - V - 19br** \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Arlidge, M.J. / Kom eens gauw Helen Grace moet de moord oplossen op een jonge moeder en een tienerzoon. Beide zijn met hetzelfde wapen vermoord. Vervolg op: t336457 Amsterdam : Boekerij, 2022 Vertaling van: Cat and mouse. - London : Orion, 2022 t343301 thri - V - 19br \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Atangana Bekono, Simone / Zo hoog de zon stond

Kunstenares Sonny brengt samen met haar jeugdvriendin Myrthe de zomer door in villa In 't Huuske en raakt langzaamaan de grip op de realiteit kwijt.  
Amsterdam, 2022  
**t343891 psyc - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Austen, Jane / Emma

Beschrijving van leven en karakter van een jong, intelligent en zelfbewust meisje uit de gegoede middenstand in Engeland omstreeks 1800.  
Amsterdam : Uitgeverij Rainbow bv, 2019  
Oorspronkelijke Nederlandse uitgave: Utrecht : Spectrum, 1980  
Vertaling van: Emma. - 1816  
**t346233 hist psyc - V - 27br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Axelsson, Majgull / Aprilheks

Het leven van drie pleegzussen wordt door een vierde, onbekende en zwaar lichamelijk gehandicapte zus danig in de war gebracht.  
Breda : De Geus, 2015  
1e druk Nederlandse uitgave: 2000  
Vertaling van: Aprilhäxan. - tockholm : Rabén Prisma, 1997  
**t346232 psyc geha - V - 27br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Baantjer, A.C. / De Cock en het lijk in de kerstnacht

Wanneer in de kerstnacht het lijk van een jonge vrouw uit een Amsterdamse gracht wordt opgehaald, roept de jonge rechercheur Vledder zijn leermeester De Cock te hulp.  
Baarn : De Fontein, 2009  
Oorspr. uitg.: Amsterdam : De Arbeiderspers, 1965  
**t345454 dete - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bailey, Anna / Tall Bones

Als een 17-jarig meisje na een van de feestjes bij Tall Bones, een plek midden in het bos, niet meer thuiskomt, brengt dat heel wat teweeg in de conservatieve, gelovige gemeenschap.  
Amsterdam : Meridiaan Uitgevers, 2022  
Vertaling van: Tall bones. - Doubleday, 2021  
**t344933 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Baldacci, David / De 6:20 man

Een ex-militair die op Wall Street werkt, wordt na de moord op een van zijn collega's door een inlichtingendienst onder druk gezet om zijn baas te bespioneren.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: The 6:20 man. - 2022  
**t344937 thri - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Baldacci, David / Schaduwstad

Een privédetective ontdekt in 1953 de duistere kanten van Hollywood en raakt betrokken bij een conflict met smokkelaars in Malibu.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: Dream town. - London : Macmillan, 2022  
**t342487 thri - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Barker, J.D. / Augustus

Een rechercheur doet onderzoek naar een reeks onopgeloste moorden die jaarlijks op dezelfde dag plaatsvinden. Zijn enige aanknopingspunt is een jongen van acht, die zijn ouders verloor door een aanrijding met een witte SUV.  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: She has a broken thing where her heart should be. - 2019  
**t345195 thri - V - 35br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Barnes, Julian / Elizabeth Finch

Een gescheiden man neemt opnieuw plaats in de collegebanken en raakt gefascineerd door de docente. Jaren later bleek ook zij een obsessie te hebben gehad, en een opdracht voor hem om te voltooien.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
Vertaling van: Elizabeth Finch. - London : Jonathan Cape, 2022  
**t344922 lite - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bauer, Guus / Ik, Boudewijn Büch

Een gefictionaliseerde Boudewijn Büch beschouwt het leven van zijn uitgever, de schrijver van deze roman.  
Haarlem : In de Knipscheer, 2022  
**t345491 biog lite - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bemd, van den, Gert-Jan / Branco & Julia

Een jonge kunstenares en een oudere curiosa- en antiekhandelaar ondernemen een gezamenlijke speurtocht naar de geschiedenis van oude foto's die ze kochten op een rommelmarkt in Lissabon.  
Antwerpen : Manteau, 2022  
**t343313 lite - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Benali, Abdelkader / Moeder en zoon

Een zoon neemt zijn moeder mee naar Sint-Petersburg om het schilderij De terugkeer van de verloren zoon van Rembrandt te zien, wat hem aanzet tot nadenken over het begrip thuiskomen en de relatie met zijn ouders.  
Tielt : Lannoo, 2022  
**t345303 psyc lite - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Benali, Abdelkader / Paradijsvogel boven de Hoge Woerd

Een Marokkaans-Nederlands echtpaar probeert hun zoon op te voeden met het beste van twee culturen. Wanneer hij komt te overlijden, komt hun biculturele relatie onder druk te staan.  
Amsterdam : De Arbeiderspers, 2022  
**t345675 psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Berg, van den, Greetje / Kindlief

In Zwolle probeert een jong gezin hun interseksueel kind een zorgeloos leven te geven.  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2021  
**t343979 fami prot - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Berk, Marjan / Mijn oma

Persoonlijke herinneringen van Marjan Berk aan haar oma van moeders kant.  
Plaats van uitgave niet vastgesteld : De Leescoalitie, 2015  
**t343239 fami - V - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bernlef, J. / Buiten is het maandag

Een man die enige tijd in coma lag na een auto-ongeluk waarbij hij zijn vrouw verloor, probeert tijdens een verblijf in Nova Scotia zijn herinneringen te ordenen.  
Amsterdam : Querido, 2008  
1e druk.: Amsterdam : Querido, 2003  
**t346703 psyc - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blaman, Anna / Eenzaam avontuur

Als zijn vrouw hem verlaat voor een andere vrouw, verwerkt een schrijver dat in een roman.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2010  
1e druk: 1948  
**t346235 psyc - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bøe, Grethe / Mayday

Als twee NAVO-piloten crashen na een botsing met een Russische straaljager, moeten ze zo snel mogelijk de bevroren toendra oversteken en de waarheid openbaren voordat er een oorlog uitbreekt.  
Amsterdam : Volt, 2022  
Vertaling van Mayday. - Oslo : Capellen Damm, 2021  
**t345502 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bomann, Corina / Gloriedagen

In Berlijn wordt net na de Eerste Wereldoorlog een ziekenhuis herbouwd. Ondanks de roerige tijden is het personeel vastbesloten een veilige haven te zijn.  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: Sternstunde : die Schwestern vom Waldfriede. - München : Penguin Verlag, 2021  
**t343304 hist - V - 29br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bomans, Godfried / De avonturen van Pa Pinkelman

Onzinnige avonturen van Pa Pinkelman en tante Pollewop.  
Amsterdam : Amber, 1990  
Oorspr. uitg.: Amsterdam : Elsevier, 1952.   
**t346236 humo - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bordewijk, F. / Bint

Een beginnend leraar moet lesgeven in een als zeer lastig bekend staande klas.  
Groningen : Noordhoff, 2013  
Oorspr. uitg.: Utrecht : De Gemeenschap, 1934  
**t346238 psyc - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bordewijk, F. / Karakter

Geremd door zijn armoedige jeugd en gedwarsboomd door zijn vader weet een jongeman zich op te werken van kantoorklerk tot advocaat.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2020  
1e druk: 's-Gravenhage : Nijgh & Van Ditmar, 1938  
**t346367 psyc - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Börjlind, Cilla / De samaritaan

Een detective wordt vermist en haar collega gaat naar haar op zoek, en treft in een afgebrand vakantiehuisje een lichaam aan. Ondertussen moet haar voormalig leidinggevende de sabotage van covid-vaccins tegenhouden.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: Den barmhärtige samariten. - 2021  
**t343592 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brouwer, Edith / De letterkast

Fré Cohen (1903-1943) is een bijzondere Amsterdamse vrouw van Joodse afkomst, sociaal bewogen en met feministische opvattingen, die aan de weg timmert als grafisch kunstenaar tot zij op haar onderduikadres wordt ontdekt.  
Amsterdam : Uitgeverij Orlando, 2021  
**t343317 biog jood - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brouwers, Jeroen / Alles echt gebeurd

Bundeling van autobiografische teksten van de Nederlandse schrijver (1940-2022) over uiteenlopende thema's en gebeurtenissen uit zijn leven.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
**t344319 biog lite - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bryndza, Robert / Fatale waarheid

De Londense detective Erika Foster zoekt een vermiste true crime-podcaster nadat blijkt dat een moordenaar het op haar gemunt heeft. Vervolg op: t328832  
Amsterdam : De Boekerij, 2022  
Vertaling van: Fatal witness. - Raven Street Publishing, 2022  
**t346174 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Büch, Boudewijn / De kleine blonde dood

Autobiografisch getint relaas over de getraumatiseerde vader van de schrijver en zijn jonggestorven zoontje.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2015  
1e druk: 1985  
**t346368 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Burton, Jessie / Het huis aan de Herengracht

In het achttiende-eeuwse Amsterdam ontvangt een jonge vrouw een uitnodiging voor het exclusiefste bal van de stad. Kan zij haar eigen toekomst en die van haar familie veiligstellen? Tegelijkertijd dringen geheimen uit het verleden het heden binnen. Vervolg op: t291768  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2022  
Vertaling van: The house of fortune. - London : Picador, 2022  
**t345869 hist - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Calidas, Tamsin / Ik ben een eiland

Autobiografisch verhaal van een jonge vrouw die haar comfortabele leven in Londen verruilt voor het (over)leven in een eenvoudig boerenhuis op een Schots eilandje.  
Amsterdam : Uitgeverij Pluim, 2021  
Vertaling van: I am an island. - Transworld Publishers Ltd, 2020  
**t342464 psyc biog - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Calligarich, Gianfranco / In de omhelzing van de rivier

In 1968 worden een mannelijke pianist en een vrouw verliefd nadat zij elkaar ontmoeten in een café in Rome. Hun ingewikkelde relatie wordt aanschouwd door twee andere vrienden.  
Amsterdam : Wereldbibliotheek, 2022  
Vertaling van: Privati abissi. - Milano : Giunti Editore S.p.A./Bompiani, 2018  
**t346944 psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Campert, Remco / Liefdes schijnbewegingen

Momentopname uit het leven van enkele jonge mensen in de grote stad in het begin van de jaren '60.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2008  
1e druk.: 1963.  
**t346369 psyc lief - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Charante, van, Rachel / Het grachtenhuis

Een vrouw werkt tijdens de Tweede Wereldoorlog bij een advocatenkantoor, waar ze verzet pleegt tegen de Duitse bezetter. Haar kleindochter ontdekt later de geschiedenis van haar familie in de oorlog.  
Haarlem : Xander, 2022  
**t342453 oorl - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Claudel, Philippe / Het kleine meisje van meneer Linh

Een oude man ontvlucht met zijn enkele weken oude kleindochter zijn door oorlog verscheurde land in Zuidoost-Azië om nieuw houvast te zoeken in een grote westerse stad.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2016  
1e druk Nederlandse uitgave: 2005  
Vertaling van: La petite fille de monsieur Linh. - Paris : Stock, 2005  
**t346370 psyc - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Clazing, Joke / Vervlochten Tijd

Jamie ontmoet in de tuin een meisje. Zij blijken een heel verschillende achtergrond te hebben. Hun verhalen delen, helpt ze allebei verder.  
Eindhoven : J. Clazing, 2022  
**t345839 verh - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cleave, Paul / Kinderspel

Twee misdaadschrijvers worden ervan verdacht hun zoontje iets te hebben aangedaan nadat hij wordt vermist, want zij weten hoe de perfecte misdaad te plegen.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2022  
Vertaling van: The quiet people. - 2021  
**t345070 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Clément, Jolanda Ivonne / Pleasant Valley

In het Chicago van de jaren zeventig zorgt de komst van een probleemgezin voor onrust in een schijnbaar perfecte buitenwijk.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
**t345342 psyc fami - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Coelho, Paulo / De alchemist

De zoektocht van een Andalusische herdersjongen naar de ware levenswijsheid brengt hem naar de Egyptische piramiden.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2021  
1e druk Nederlandse uitgave: 1994  
Vertaling van: O alquimista. - Rio de Janeiro : Rocca, 1988  
**t346371 filo - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Condé, Maryse / Het evangelie van de nieuwe wereld

Een kind dat wordt geboren in een stal wordt aangezien voor de zoon van God. Als jonge man gaat hij op zoek naar zijn eigen identiteit en de betekenis van het leven.  
Amsterdam : Uitgeverij Orlando, 2022  
Vertaling van: L'évangile du nouveau monde. - Buchet/Castel, Libella, 2021  
**t346090 psyc - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Conrad, Patrick / De verdwijningen

Als de Antwerpse inspecteur Jos Daalders de verdwijning van Rina Torfs niet weet op te lossen, besluit Rina’s vriend zelf op speurtocht te gaan.  
Antwerpen : Uitgeverij Vrijdag, 2021  
**t346155 dete - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cook, Robin / Coma

Een medisch studente probeert tijdens haar praktijkstage in een ziekenhuis in Boston te achterhalen waarom zoveel patiënten tijdens een operatie in coma raken.  
Utrecht : Zwarte Beertjes, 2009  
Oorspr. Nederlandse uitg.: Utrecht : Bruna, 1978  
Vert. van: Coma. - 1977  
**t346372 thri - V - 24br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Coolen, Antoon / Dorp aan de rivier

Het leven in een Brabants dorpje aan de Maas met als centrale figuur de patriarchale, ruwe maar zeer goedhartige plattelandsdokter.  
Rotterdam : AD NieuwsMedia, 2010  
1e druk: Rotterdam : Nijgh & Van Ditmar, 1934  
**t346373 strk - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Couperus, Louis / Eline Vere

De levensgeschiedenis van een begaafde, maar melancholieke vrouw uit de Haagse aristocratie van rond 1900.  
Amsterdam : L.J. Veen Klassiek, 2022  
Oorspronkelijke uitgave: Amsterdam : Van Kampen, 1889   
**t346374 psyc - V - 31br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cussler, Clive / Atlantis ontdekt

Een Duitse nazi-familie, na de oorlog naar Argentinië uitgeweken, heeft vergevorderde plannen om bijna de gehele wereld te verwoesten, waarna het Vierde Rijk gestalte kan krijgen.  
Amsterdam, 2018  
**t345644 thri - V - 33br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Daanje, Anjet / Het lied van ooievaar en dromedaris

Elf personen vertellen het verhaal van een Britse schrijfster van een uitzonderlijke roman, die in de loop van de honderdzeventig jaar na haar dood de erkenning vergaart die zij tijdens haar korte leven moest ontberen.  
Groningen : Uitgeverij Passage, 2022  
**t346280 hist lite - V J D - 46br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dahl, Roald / Oom Oswald

Op listige wijze probeert een man in het bezit te komen van sperma van beroemde personen om dat ingevroren door te verkopen.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2016  
1e druk Nederlandse uitgave: 1980.  
Vertaling van: My uncle Oswald. - Londen : Joseph, 1979  
**t346450 humo - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Damen, Marieke / Onbreekbaar

Een succesvolle zakenvrouw en een tiener vol dromen worden ontvoerd en in een kamer gevangen gehouden.  
Amsterdam : HarperCollins, 2022  
**t343681 thri psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dantzig, van, Rudi / Voor een verloren soldaat

Autobiografisch relaas van het verblijf in de Tweede Wereldoorlog van een Amsterdams jongetje bij een Fries gastgezin en van diens (homo-)seksuele inwijding door een Canadese soldaat.  
Amsterdam : L.J. Veen Klassiek, 2015  
1e druk: Amsterdam : De Arbeiderspers, 1986  
**t346451 kind homo psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Daré, Abi / Het meisje met de luidende stem

Nadat de 14-jarige Nigeriaanse Adunni uit een gedwongen huwelijk is gevlucht, probeert ze haar droom te verwezenlijken en een opleiding te volgen.  
Amsterdam : Signatuur, 2021  
Vertaling van: The girl with the louding voice. - ADLC Ltd., 2020  
**t344584 soci vrou - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Diop, David / Reis zonder terugkeer of De verborgen cahiers van Michel Adanson

Een jonge Franse onderzoeker ontdekt in de achttiende eeuw dat een eiland bij Senegal voor veel tot slaaf gemaakten een plek is zonder terugkeer. In zijn reis volgt hij het spoor van een vrouw die ontsnapte aan het slavenbestaan.  
Amsterdam : Cossee, 2022  
Vertaling van: La porte du voyage sans retour. - 2021  
**t344929 hist - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dis, van, Adriaan / De wandelaar

Wanneer een 60-jarige Nederlandse rentenier in Parijs opeens een straathond in huis krijgt, leert hij tijdens wandelingen met het dier het andere Parijs kennen, een stad vol daklozen, junkies, bedelaars en vooral talloze illegalen. Zijn geweten gaat opspelen.  
Amsterdam : Uitgeverij Augustus, Atlas Contact, 2020  
1e druk: 2007  
**t346453 psyc soci - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dool, van den, Anne / Vluchthaven

Een jonge vrouw gaat op zoektocht naar het leven van de man van haar grootmoeder.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij BV, 2020  
**t346284 psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dorrestein, Renate / Het Hemelse Gerecht

Twee zusters drijven samen het restaurant 'Het Hemelse Gerecht', delen een minnaar en komen gezamenlijk in actie als deze hen wil verlaten.  
Amsterdam : Contact, 1991  
**t346454 psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dostojevski, Fjodor / Misdaad en straf

Een student denkt met de moord op een woekeraarster een goede daad gesteld te hebben, maar wordt allengs bekropen door wroeging.  
Amsterdam : L.J. Veen Klassiek, 2020  
Vertaling van: Prestoeplenije i nakazanije. - 1866  
Oorspronkelijke titel: Schuld en boete. - 's Gravenhage : A. Rössing, 1885  
**t346455 psyc - V - 39br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Drinkwater, Carol / Een daad van liefde

Liefdevolle oorlogsroman over moed in de donkerste momenten Frankrijk, 1943.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: an act of love. - UK : Penguin Books, 2021  
**t345073 oorl lief - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dullemen, van, Inez / Vroeger is dood

Herinneringen aan de laatste ontluisterende levensjaren van de ouders van de schrijfster.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2008  
1e druk: Amsterdam : Querido, 1976  
**t346456 psyc - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Enbrie, Ines / De eerste sneeuw

Een jonge lerares valt voor de charmes van een collega, maar na zes passionele maanden scheiden hun wegen. Als ze elkaar 25 jaar later weer tegenkomen, laait de passie weer op.  
Antwerpen : Houtekiet, 2020  
**t345287 lief erot - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Engberg, Katrine / Wintereiland

Op het Deense eiland Bornholm moet een sinister mysterie opgelost worden om meer gruwelijke moorden te voorkomen.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: Isola. - 2022  
**t345949 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Enquist, Anna / De thuiskomst

Het leven van Elizabeth Batts (1741-1835), de vrouw van de beroemde ontdekkingsreiziger James Cook.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2016  
**t346522 hist biog vrou - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Flood, Helene / De man van nummer 12

Vier gezinnen die in een luxe appartementencomplex in een buitenwijk van Oslo wonen, worden het middelpunt van een moordonderzoek als het lichaam van een van de bewoners in het complex wordt gevonden.  
Amsterdam : Cargo, 2022  
Vertaling van: Elskeren. - Oslo : Aschehoug, 2021  
**t346211 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Franzen, Jonathan / Kruispunt

Chicago, 1971. Het gezin van hulpprediker Russ Hildebrand bereidt zich voor op het kerstfeest en zowel de ouders als de kinderen staan voor belangrijke keuzes die hun leven ingrijpend zullen veranderen.  
Amsterdam : Prometheus, 2021  
Vertaling van: Crossroads. - 2021  
**t342875 lite fami - V - 39br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Frascella, Christian / De lange nacht van Contrera

Twee mannen worden in een multiculturele wijk in Turijn doodgeschoten. Een privédetective moet de zaak oplossen voordat zijn vriend veroordeeld wordt voor de dubbelmoord. Vervolg op: t337473  
Leiden : Uitgeverij Brooklyn, 2022  
Vertaling van: L'assassino ci vede benissimo : la lunga notte di Contrera. - 2020  
**t345953 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Fu, Melissa / Perzik bloesem lente

Nadat een jonge Chinese moeder met haar zoontje het land ontvlucht, blijft haar familie door de generaties heen op zoek naar een thuis.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
Vertaling van: Peach blossom spring. - Wildfire, 2022  
**t343068 hist - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Galgut, Damon / De belofte

Het nakomen van de belofte van de vader van Amor aan zijn vrouw om de huishulp het huis te schenken wordt steeds opgeschoven, maar Amor maakt er een erezaak van om de wil van haar moeder te volbrengen.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij BV, 2021  
Vertaling van: The promise. - London : Chatto & Windus, 2021  
**t345943 psyc fami - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### García Márquez, Gabriel / Honderd jaar eenzaamheid

Ontstaan, bloei en verval van het Colombiaanse geslacht der Buendia's.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2017  
1e druk Nederlandse uitgave: 1972.  
Vertaling van: Cien años de soledad. - Buenos Aires : Sudamericana, 1967  
**t346500 psyc soci lite - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### García Sáenz de Urturi, Eva / Het zwarte boek van de uren

Een mysterieuze thriller over boekvervalsing en een zonderlinge familiegeschiedenis. Vervolg op: t330884  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: El libro negro de las horas. - 2022  
**t344659 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gardner, Lisa / Voordat ze verdween

Een vrouw die haar leven wijdt aan het opsporen van vermiste personen gaat in een migrantenwijk in Boston op zoek naar een verdwenen Haïtiaans tienermeisje.  
Amsterdam : Cargo, 2022  
Vertaling van: Before she disappeared. - London : Century, 2021  
**t343314 thri - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gerritsen, Tess / Luister naar mij

Een patholoog-anatoom en een vrouwelijke rechercheur onderzoeken de gruwelijke moord op een verpleegster, die meer geheimen bleek te hebben dan de mensen om haar heen vermoedden. Vervolg op: t317938  
Amsterdam : The House of Books, 2022  
Vertaling van: Listen to me. - New York : Ballantine Books, 2022  
**t344841 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gómez-Jurado, Juan / De rode koningin

Een slimme geheim agente en een in ongenade gevallen rechercheur moeten de ontvoering van de dochter van de rijkste man ter wereld oplossen zonder dat iemand van hun bestaan mag weten. Wordt gevolgd door: t345007  
Amsterdam : Boekerij, 2021  
Vertaling van: Reina roja. - Barcelona : Ediciones B, 2018  
**t342451 dete - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gómez-Jurado, Juan / De zwarte wolvin

Een detectiveduo gaat op zoek naar de vrouw van een vermoorde Russische maffioso in Marbella. Ze zijn echter niet de enigen die naar haar op zoek zijn. Vervolg op: t342451 Wordt gevolgd door: t346951  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: Loba negra. - Barcelona : Ediciones B, 2019  
**t345007 dete - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gort, Ilja / Vrije vogels

Het rustige leven op het Zuid-Franse wijndomein van Angela en Abel wordt op zijn kop gezet door de leider van een Brabantse motorbende. Vervolg op: t335022  
Amersfoort : Gort Publishers, 2022  
**t342443 humo - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Grisham, John / De lijst van de rechter

Lacy Stolz, werkzaam bij de Board on Judicial Conduct dat zich bezighoudt met klachten over rechters, krijgt contact met een vrouw die beweert dat een rechter haar vader en nog minstens zes anderen heeft vermoord.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2021  
Vertaling van: The judge's list. - New York : Doubleday, 2021  
**t343981 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Grossman, David / Het leven speelt met mij

Een jonge moeder laat haar dochtertje achter vanwege de grote liefde voor haar overleden man en rechtvaardigheid.  
Amsterdam : Cossee, 2020  
Vertaling van: Iti hachajiem mesacheek marbee. - Tel Aviv : Hakibbutz Hameuchad, 2019  
**t345947 psyc - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Haasse, Hella S. / Heren van de thee

Een Nederlandse theeplanter isoleert zich aan het eind van de negentiende eeuw steeds verder op zijn afgelegen theeplantage op Java.  
Amsterdam : Querido, 2011  
1e druk: Amsterdam : Querido, 1992  
**t346497 fami hist indo - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Harper, Jane / De overlevenden

In een klein stadje aan de ruige kust van Tasmanië wordt een jonge studente vermoord en tijdens het onderzoek komen allerlei herinneringen boven die verwijzen naar een zware storm van 12 jaar eerder, waarbij drie mensen zijn omgekomen.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2021  
Vertaling van: The survivors. - London : Little, Brown, 2020  
**t344051 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hawkins, Paula / Een langzaam smeulend vuur

Op een woonboot in Londen wordt het dode lichaam gevonden van een jongeman wat heeft deze moord te maken met de trauma's van drie vrouwen, die ieder op eigen wijze met hem te maken hebben gehad?  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2021  
Vertaling van: A slow fire burning. - 2021  
**t344934 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heijmans, Toine / Zuurstofschuld

Twee studievrienden gaan op in hun obsessie voor bergbeklimmen maar hun levens veranderen en ook de klimmerswereld.  
Amsterdam : Uitgeverij Pluim, 2021  
**t346281 psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heiny, Katherine / Ochtendmens

Jonge lerares valt op een man van wie ze weet dat hij nooit helemaal van haar zal zijn.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2022  
Vertaling van: Early morning riser. - New York : Alfred A. Knopf, 2021  
**t344930 humo lief - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heitman, Mariken / Wormmaan

Een androgyne vrouw worstelt met de acceptatie van hoe ze is en komt erachter dat ze in haar werk als veredelaar gewassen ook niet laat zijn zoals ze zijn.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2021  
**t343560 psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hermans, Willem Frederik / Nooit meer slapen

De studiereis van een jonge geoloog naar Noorwegen wordt wetenschappelijk gezien een fiasco, maar leidt wel tot meer zelfinzicht.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2017  
1e druk: 1966  
**t346702 psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Holland, Sam / De echoman

Een moordenaar kopieert seriemoordenaars uit de geschiedenis. Het is aan een rechercheur en een valselijk beschuldigde vrouw om hem te stoppen.  
Amsterdam : HarperCollins, 2022  
Vertaling van: The echoman. - London : HarperCollins Publishers, 2021  
**t342881 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hollander, Wilma / Vlinders op de vensterbank

Een vrouw, die problemen met haar tienerdochter heeft, vertrekt naar Frankrijk om op een romantisch landgoed een garderobe te ontwerpen voor de dochter van een weduwnaar.  
Rotterdam : Brave New Books, 2014  
**t346043 lief - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hope, Anna / De witte rots

De levens van inheemse bewoners, conquistadores, een wereldberoemde rockzanger en een schrijver zijn met elkaar verbonden door een mystieke witte rots voor de kust van Mexico.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
Vertaling van: The white rock. - Fig Tree. - 2022  
**t346099 psyc - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Horst, Jørn Lier / De Katharinacode

Rechercheur William Wisting probeert de verdwijning van een vrouw na ruim twintig jaar alsnog op te lossen, als hij wordt geconfronteerd met een recente verdwijning die daarmee in verband lijkt te staan.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2020  
Vertaling van: Katharina-koden. - 2017  
**t342636 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Howard, Elizabeth Jane / Een heerlijke tijd

Londen, 1913. Een 16-jarig meisje wordt voor de kerst uitgenodigd bij rijke familie op het Engelse platteland: een droomvakantie die de rest van haar leven zal bepalen.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2021  
Vertaling van: The beautiful visit. - London : Jonathan Cape, 1950  
**t345596 hist - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ishiguro, Kazuo / De rest van de dag

Het levensverhaal van een Engelse butler.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
1e druk Nederlandse uitgave: Amsterdam : De Arbeiderspers, 1989  
Vertaling van: The remains of the day. - London : Faber and Faber, 1989  
**t346521 psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jacobs, Anne / Hoop voor het landhuis

Een jonge vrouw probeert in een landhuis een nieuwe toekomst op te bouwen door een restaurant te openen. Door bouwwerkzaamheden in de kelder doet ze een vondst waardoor zij en haar grootmoeder geconfronteerd worden met familiegeheimen uit het verleden. Vervolg op: t339453  
Haarlem : Xander, 2022  
Vertaling van: Das Gutshaus : Zeit des Aufbruchs. - München : Blanvalet Verlag  
**t343252 fami hist - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jacobsen, Roy / Ogen van de Rigel

Een Noorse vrouw gaat na de Tweede Wereldoorlog op zoek naar de vader van haar kind, een Russische gevangene die na het zinken van het schip de Rigel aanspoelde op een Noors eiland. Vervolg op: t338758  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
Vertaling van: Rigels øyne. - Oslo : Cappelen Damm, 2017  
**t343133 oorl - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### James, E L / Vrij

De erotomane miljonair Christian Grey vertelt zijn kant van het verhaal over zijn liefde voor Anastasia Steele. Ze zijn inmiddels getrouwd en Christian probeert zich te ontworstelen aan de trauma's uit zijn jeugd. Vervolg op: t317645  
Amsterdam : Prometheus, 2021  
Vertaling van: Freed. - Fifty Shades Ltd, 2021  
**t345946 erot - V - 35br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jansma, Linda / In eigen hand

Een ex-collega van de politie vraagt Nikki om hulp als zijn zoon is omgekomen bij een ongeluk en hij het politieonderzoek niet vertrouwt.  
Laren : De Crime Compagnie, 2020  
**t342452 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Japin, Arthur / Wat stilte wil

Een ambitieuze en getalenteerde jonge vrouw uit Amsterdam probeert eind 19e eeuw carrière te maken als zangeres, maar rekent daarbij buiten de invloed van haar familie.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2022  
**t345526 psyc - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jensen, Jens Henrik / Gladiator

Een Deense ex-militair wordt gevraagd te helpen bij het onderzoek naar de liquidatie van verschillende oorlogsveteranen. Vervolg op: t324535  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: Gladiator. - København : JP/Politikens Hus A/S, 2021  
**t344525 thri - V - 24br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jewell, Lisa / Die nacht verdween ze

Nadat een tienermoeder op een zomeravond de deur uit gaat voor een date, komt ze niet meer thuis. Een jaar later ontdekt een vrouw een mysterieus bordje in het bos waar de jonge vrouw voor het laatst gezien is, en besluit op onderzoek uit te gaan.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: The night she disappeared. - London : Century, 2021  
**t344528 thri psyc - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Karimi, Forugh / De moeders van Mahipar

Een man komt via de dagboeken van zijn moeder meer te weten over zijn familiegeschiedenis en over de moord op zijn vrouw.  
Amsterdam : Meridiaan Uitgevers, 2022  
**t343594 psyc - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Keuls, Yvonne / Mevrouw mijn moeder

De schrijfster geeft een portret van haar Indische moeder, een koppige maar ook fantasievolle vrouw.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2022  
1e druk: Amsterdam : Ambo, 1999  
**t345744 biog indo - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### King, Stephen / Billy Summers

Samen met een jonge vrouw die hij gered heeft, reist huurmoordenaar Billy Summers door landelijke streken van de VS om wraak te nemen op een opdrachtgever die hem bedrogen heeft.  
Amsterdam : Boekerij, 2021  
Vertaling van: Billy Summers. - London : Hodder & Stoughton, 2021  
**t346143 thri - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koch, Herman / Het Koninklijk Huis

Een satirische roman over een modern koningsdrama in tien bedrijven.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
**t345676 humo - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kollaard, Sander / De kleuren van Anna

Na het overlijden van een eigenzinnige oudere vrouw met wie hij bevriend was, denkt een schrijver in Zweden terug aan hun wandelingen en gesprekken, wat leidt tot talrijke associaties, waartoe kleuren vaak de aanzet geven.  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, 2021  
**t346243 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kornmehl, Ariëlla / De fiscalist

Een financieel adviseur probeert een draai aan zijn saaie leven te geven door zich te fixeren op de dochter van een welgestelde klant.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
**t345341 waar psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lakmaker, Sofie / De geschiedenis van mijn seksualiteit

Een jonge vrouw uit Amsterdam beschrijft haar proces van toegroeien naar een andere sekserol.  
Amsterdam : Das Mag Uitgevers, 2021  
**t346282 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lambregtse, Cornelius / In Zijn arm de lammeren

Het korte, maar blije leventje van een kleine jongen in een orthodox protestants gezin op Zuid-Beveland.  
Franeker : Van Wijnen, 1993  
1e druk: Franeker : Wever, 1971  
**t343246 kind prot - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lanoye, Tom / De draaischijf

Als de Tweede Wereldoorlog uitbreekt in Antwerpen veranderen de levens van een theaterdirecteur, een actrice en een componist ingrijpend, en moeten zij keuzes maken met verstrekkende gevolgen.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t345155 oorl - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Leon, Donna / Salto mortale

De Venetiaanse politiecommissaris Brunetti raakt betrokken bij het onderzoek naar de moorden op een bekende advocaat, een accountant en diens zwager en probeert een verband tussen deze moorden te ontdekken.  
Amsterdam : Cargo, 2011  
Vert. van: Death and judgement. - New York : HarperCollins, 1995  
**t343306 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Liljestrand, Jens / Zelfs als alles eindigt

Een succesvolle Zweeds pr-consultant en zijn gezin moeten vluchten voor oprukkende bosbranden en worden klimaatvluchtelingen in eigen land.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
Vertaling van: Även om allt tar slut. - Stockholm : Albert Bonniers Förlag, 2021  
**t345685 psyc - V - 24br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mandel, Emily St. John / Zee van rust

De levens van drie reizigers uit verschillende tijden raken met elkaar verbonden door een eigenaardig tafereel van vioolklanken in een donker bos.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
Vertaling van: Sea of tranquility. - New York : Alfred A. Knopf, 2021  
**t344768 sfic - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### McGregor, Jon / Het woord voor rood

Als een veteraan in expedities naar de Zuidpool tijdens een storm aldaar een beroerte krijgt, heeft dat ingrijpende gevolgen voor hem, zijn vrouw en zijn kinderen.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2022  
Vertaling van: Lean fall stand. - London : 4th Estate, 2021  
**t344923 lite - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meilink, John / In Barbarije

Zonen van Jafeth 2 - Als in 1678 een West-Indievaarder richting Paramaribo vertrekt, slaat het noodlot toe ter hoogte van de Kaapverdische Eilanden: de Hollanders verdwijnen in de wrede wereld van Moorse slavenhandelaren. Vervolg op: t326513  
Edam : LM Publishers, 2022  
**t345954 hist - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mieghem, van, Hilde / De drie duifkes

In de jaren twintig van de twintigste eeuw ontstaat een hechte vriendschap tussen drie jonge vrouwen op het Vlaamse platteland.  
Amsterdam : De Arbeiderspers, 2022  
**t345948 hist strk - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Montefiore, Santa / De affaire

Wanneer een Engelse kinderboekenschrijfster een aantrekkelijke Zuid-Afrikaanse wijnboer ontmoet, zet dit haar hele leven op zijn kop.  
Amsterdam : Boekerij, 2017  
Vertaling van: The affair. - London : Hodder & Stoughton, 2010  
**t343593 lief - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Moor, de, Margriet / Meneer en mevrouw God

Literaire verhalen over historische en hedendaagse personen.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
**t343311 verh - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Morgan, Sarah / Winter in Schotland

De drie zussen van een Schots gezin hebben allemaal zo hun eigen problemen en beslommeringen die het vieren van een gezellige kerst nogal in de weg staan.  
Amsterdam : HarperCollins, 2019  
Vertaling van: The Christmas sisters. - Toronto : Harlequin Enterprises Limited, 2018  
**t345683 fami kers - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Morris, Heather / De drie zussen van Auschwitz

In het Slowakije van 1929 leggen drie Joodse zusjes een eed af dat ze altijd op elkaar zullen passen. Wanneer ze in 1942 naar Auschwitz-Birkenau worden afgevoerd, blijkt hoe sterk die eed hen aan elkaar bindt.  
Amsterdam : HarperCollins, 2022  
Vertaling van: Three sisters. - London : Zaffre, 2021  
**t343312 oorl jood - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Musso, Guillaume / Het meisje uit de Seine

Een jonge vrouw wordt met geheugenverlies uit de Seine gehaald en blijkt een wereldberoemde pianiste te zijn die zou zijn omgekomen bij een vliegtuigongeluk. Als ze uit het ziekenhuis ontsnapt, moet een inspecteur de mysterieuze zaak onderzoeken.  
Haarlem : Xander, 2022  
Vertaling van: L'Inconnue de la Seine. - Paris : Calmann Levy, 2021  
**t345194 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Neuhaus, Nele / Weg naar nergens

Een 17-jarig meisje uit Nebraska wil een nieuw leven opbouwen in New York, maar een bloedige misdaad begaan door haar broer roept haar dromen een halt toe.  
Amsterdam : Volt, 2022  
Vertaling van: Strasse nach Nirgendwo. - Berlin : Ullstein Taschenbuch Verlag, 2015  
**t345304 fami - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nothomb, Amélie / Bloedlijn

Een jongeman wordt als diplomaat naar Congo gestuurd, waar de koers van zijn leven voorgoed zal veranderen.  
Haarlem : Xander, 2022  
Vertaling van: Premier sang. - Paris : Albin Michel, 2021  
**t345049 soci - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Pamelen, van, Frank / De wraak van Vondel

De dood van een dichter is voor journaliste Maaike van Reede aanleiding om op onderzoek uit te gaan. Het onderzoek leidt langs talloze fragmenten van oude gedichten, waarvan de eerste letter geschreven is in haar bloed. Wordt gevolgd door: t340193  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2015  
**t344325 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Pilarczyk, Michael / Dansen in de hemel

Twee mensen worstelen met liefde en dood. De romanticus Mishka is het ene moment de koning van het nachtleven, het andere moment verzorgt hij zijn ongeneeslijk zieke vrouw.  
Amersfoort : Invictus, 2014  
**t345684 psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Polanen, Chris / Centaur

Door mee te doen aan een wedstrijd hoopt een jongen in Suriname geld te winnen om te kunnen studeren in Nederland.  
Amsterdam : Lebowski Publishers, 2021  
**t342518 lite - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Quinn, Julia / Een vorstelijk aanbod

De onwettige dochter van een graaf is op zoek naar haar prins op het witte paard. Door haar stiefmoeder en haar twee stiefzusjes wordt ze als sloof behandeld. Vervolg op: t342072 Wordt gevolgd door: t347366  
Amsterdam : Boekerij, 2020  
Vertaling van: An offer from a gentleman. - Londen : avon books, 2001  
**t345687 lief hist - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Raabe, Marc / Sleutel 17

Rechercheur Tom Babylon wordt na het vinden van een lichaam geconfronteerd met het verleden, toen hij een lijk vond en zijn 10-jarige zusje daarna verdween. Wordt gevolgd door: t344927  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2021  
Vertaling van: Schlüssel 17. - Berlin : Ullstein Paperback Verlag, 2018  
**t344926 dete - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Raabe, Marc / Kamer 19

Rechercheur Tom Babylon en psycholoog Sita Johans onderzoeken ontvoeringen en moorden op meisjes in Berlijn. Vervolg op: t344926 Wordt gevolgd door: t346150  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: Zimmer 19. - Berlin : Ullstein, 2020  
**t344927 dete - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Raabe, Marc / De horzel

Een rechercheur van de Berlijnse politie wordt samen met een psychologe op de moordzaak van een populaire zanger gezet, die verband lijkt te houden met een dertig jaar oude ontvoeringszaak. Vervolg op: t344927  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: Die Hornisse. - Berlin : Ullstein Paperback Verlag, 2020  
**t346150 dete - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ragnar Jónasson / Ademloos

De vondst van het lijk van een jonge vrouw onderaan de kliffen in het noorden van IJsland brengt een rechercheur op het spoor van een reeks gelijksoortige mysterieuze ongevallen.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2022  
Vertaling van: Andköf. - 2013  
**t343320 thri - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ridder, de, Gabi / Zonder afscheid

Twee vrouwen missen hun man die is verdwenen en worden geconfronteerd met geheimen en bizarre ontdekkingen.  
Apeldoorn : de Banier uitgeverij, 2020  
**t345682 fami prot - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rijn, van, Elle / Terug naar Insulinde

Een jonge vrouw groeit op in een vooraanstaande familie in Nederlands-Indië aan de vooravond van de Tweede Wereldoorlog. Als de Japanners de kolonie bezetten, ontdekt ze dat vrijheid niet vanzelfsprekend is en dat afkomst ertoe doet.  
Amsterdam : Hollands Diep, 2022  
**t345593 oorl indo - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Riley, Lucinda / De geheimen van de kostschool

Detective Jazz onderzoekt de moord op een vijftienjarige jongen.  
Haarlem : Xander, 2022  
Vertaling van: The murders at Fleat House. - London : Macmillan, 2022  
**t343034 dete - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rolfsdotter, Ulrika / Duivelsdal

Een Zweedse sociaal werkster keert terug naar haar geboortedorp en gaat op zoek naar haar verdwenen nicht. Als een tweede meisje wordt gevonden in een drugscoma, komt ze erachter dat in het dorp iedereen geheimen heeft.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
Vertaling van: Rovhjärta. - Stockholm : Bazar, 2021  
**t345231 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Römer, Peter / De Cock en een dodelijk spel

De Cock en Vledder onderzoeken de moord op een jonge getalenteerde tennisspeler in Amsterdam.  
Utrecht : De Fontein, 2022  
**t344931 dete - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rooij, de, Eric / Augustus

In de jaren tachtig stort een jonge homoseksuele man zich in het uitgaansleven. Hij raakt steeds meer vervreemd van zijn jeugdvriend en reist stad en land af op zoek naar zichzelf, tot een bericht over een dodelijk voorval in de woonplaats van zijn vriend zijn leven definitief verandert.  
Groningen : Uitgeverij kleine Uil, 2022  
**t345735 lief psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rosenfeldt, Hans / Wolfzomer

In een stadje in het noorden van Zweden infiltreert de Russische maffia.  
Amsterdam : Cargo, 2021  
Vertaling van: Vargasommar. - Stockholm : Norstedts, 2020  
**t344935 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Saint-Exupéry, de, Antoine / De Kleine Prins

Sprookje waarin een prinsje van een andere planeet aan een piloot over zijn ervaringen vertelt.  
Rotterdam : Uitgeversmaatschappij Ad. Donker, 2022  
**t346571 spro - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sawyer, Kim Vogel / Scherven van geluk

Een jonge kunstenares probeert haar weg te vinden in een mennonitische gemeenschap in Kansas. Vervolg op: t342450 Wordt gevolgd door: t346680  
Kampen : Voorhoeve, 2009  
Vert. van: Beginnings. - Uhrichsville, OH : Barbour Publishing, 2007  
**t345006 fami prot - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sawyer, Kim Vogel / Terug naar Sommerfeld

Een vrouw keert met haar dochter terug naar de mennonitische gemeenschap waar ze ooit uit werd verstoten. Wordt gevolgd door: t345006  
Kampen : Voorhoeve, 2008  
Vert. van: Bygones. - Uhrichsville, OH : Barbour Publishing, 2007  
**t342450 fami prot - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schlink, Bernhard / De voorlezer

Een jongeman kijkt terug op de relatie die hij als 15-jarige had met een 36-jarige vrouw met een geheim oorlogsverleden.  
Amsterdam : Cossee, 2018  
1e druk Nederlandse uitgave: Baarn : Ambo, 1996  
Vertaling van: Der Vorleser : Roman. - Zürich : Diogenes, 1995  
**t346705 psyc - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schröder, Alena / Jonge vrouw in blauw bij avondlicht

De grootmoeder van Hannah, een jonge vrouw uit Berlijn, blijkt de enige erfgename te zijn van een nog verloren schilderij van Vermeer uit een nazi-kunstroof. Dat wekt Hannah's nieuwsgierigheid en ze gaat op onderzoek uit.  
Amsterdam : Signatuur, 2021  
Vertaling van: Junge Frau, am Fenster stehend, Abendlicht, Blaues Kleid. - München : dtv, 2021  
**t346149 hist fami - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sciapeconi, Ivan / De kinderen van Villa Emma

Tijdens de Tweede Wereldoorlog worden veertig Joodse kinderen opgevangen in een verlaten villa in het Italiaanse dorpje Nonantola. Kan het dorp hen beschermen tegen de oprukkende nazi’s? Gebaseerd op historische feiten.  
Haarlem : Xander, 2022  
Vertaling van: 40 cappotti e un bottone. - Mondadori Libre S.p.A., 2022  
**t345286 oorl jood - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Seraji, Mahbod / De daktuinen van Teheran

In Iran in 1973 wordt een 17-jarige jongen verliefd op zijn buurmeisje maar zij is reeds beloofd aan een ander. Ondertussen maakt hij de verwoestende gevolgen van het regime van de sjah mee.  
Amsterdam : HarperCollins, 2021  
Vertaling van: Rooftops of Teheran. - New York : New American Library, 2009  
**t346145 psyc poli - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Siebelink, Jan / Brengschuld

Een jongeman vertelt over de ondergang van de kwekerij van zijn familie in Velp.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
**t345873 psyc - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Simenon, Georges / Maigret viert kerstmis

Drie detectiveverhalen met het kerstgebeuren als achtergrond.  
Utrecht : Bruna, 1980  
Vert. van: Un noël de Maigret". 1951  
**t346212 dete kers - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Slaughter, Karin / Gewetenloos

Emily Vaughn maakt zich op voor het hoogtepunt in haar schoolcarrière: het eindexamenfeest. Maar Emily heeft een geheim. En dat geheim wordt haar aan het eind van de avond fataal.  
Amsterdam : HarperCollins, 2022  
Vertaling van: Girl, forgotten. - New York : HarperCollins Publishers, 2022  
**t343297 thri - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Smith, Wilbur / Stormvloed

1774. Een jongeman vertrekt van Zuid-Afrika naar Engeland op zoek naar avontuur. Na zijn geld verbrast te hebben in de hoofdstad, belandt hij bij de marine. In de Britse strijd tegen opstandige Amerikaanse kolonisten wordt hij geconfronteerd met onverwachte familiebanden. Vervolg op: t347324  
Haarlem : Xander, 2022  
Vertaling van: Storm tide. - London : Zaffre Publishing, 2022  
**t342442 hist avon - V - 24br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Soetewey, Rudy / De opdrachtgever

Een IT'er wordt thuis overvallen en gedwongen, omdat de overvallers zijn vrouw en dochter gegijzeld houden, een USB-stick in een computer van de kerncentrale waar hij werkt te steken.  
Antwerpen : Uitgeverij Vrijdag, 2021  
**t346600 thri - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Spain, Jo / De perfecte leugen

Een vrouw wordt beschuldigd van de moord op haar echtgenoot.  
Utrecht : De Fontein, 2022.  
Vertaling van: The perfect lie. - London : Quercus, 2021  
**t345197 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Spufford, Francis / Eeuwig licht

In 1944 komt een menigte in Londen om door een bomaanslag. Wat zou er van de levens van vijf kinderen zijn geworden als zij waren blijven leven?  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2022  
Vertaling van: Light perpetual. - London : Faber & Faber Limited, 2021  
**t342511 hist - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Steenbeek, Rosita / Julia

De dochter van keizer Augustus ziet van dichtbij hoe de Republiek verandert, en verzet zich voor zover ze kan met haar kring van gelijkgezinden.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t342318 hist - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tartt, Donna / De verborgen geschiedenis

Vier jongens en een meisje vormen een exclusief groepje studenten klassiek Grieks aan een Amerikaans college waar hun experimenten met oude Griekse riten leiden tot twee moorden.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2018  
1e druk Nederlandse uitgave: Baarn : Anthos, 1993  
Vertaling van: The secret history. - New York : Knopf, 1992  
**t346520 lite - V - 36br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Terrin, Peter / Al het blauw

Simon (19) en de Italiaanse barvrouw Carla (bijna 40) krijgen een relatie, maar niet zonder spanningen en conflicten, voor hen en hun omgeving.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2021  
**t344936 psyc lief - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tex, den, Charles / De Repair Club

Een gepensioneerde geheim agent komt voor een moeilijke opdracht te staan waarmee hij een vroeger gemaakte fout tijdens zijn werk moet herstellen.  
Amsterdam : HarperCollins, 2022  
**t342446 spio thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Thijssing-Boer, Henny / Beschaamd vertrouwen

Uit schaamte over haar geadopteerd-zijn durft een jonge vrouw geen relatie aan te gaan met haar vroegere buurjongen. Vervolg op: t334661  
Deventer : Grote Letter Bibliotheek, 2021  
 Oorspronkelijke uitgave: Haarlem : Gottmer, 1993  
**t344766 fami prot - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tyce, Harriet / Bloedsinaasappel

Een strafrechtadvocate moet de geheimen in haar privéleven combineren met het vrijpleiten van een client die claimt schuldig te zijn, maar wiens verhaal niet volledig klopt...  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: Blood orange. - London : Wildfire, 2019  
**t345193 psyc thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Van der Cruysse, Jan / Win win

Studente Laura krijgt een uitnodiging van een haar onbekende man om naar Californië te komen, waar zij betrokken raakt bij activiteiten van deze man die grote misdaders uit de weg ruimt en hun geld inpikt.  
Antwerpen : Manteau, 2021.  
**t344434 thri - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Verbogt, Thomas / Maak het mooi

Een man wil zijn leven goed doen en begint er daarom telkens opnieuw aan, met nieuwe inzichten, minder illusies en meer herinneringen.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2022  
**t346165 psyc - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Verhoef, Esther / Op de bonnefooi door Frankrijk & een spannend Frankrijk-verhaal

Persoonlijk verslag van een reis door Frankrijk in een zelfgebouwde camper, gevolgd door een spannend verhaal waarin een jonge vrouw ondanks waarschuwingen van een vriendin het avontuur tegemoet gaat in de camper van de man op wie ze verliefd is.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
**t346075 reis verh - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vesper, Inga / Die lange, lange dagen

Een moeder van twee kinderen verdwijnt uit haar huis sporen wijzen op een misdrijf. Terwijl de buren tevergeefs zoeken, weet de zwarte huishoudster als geen ander wat er zich zoal in de keurige buitenwijk afspeelt.  
Utrecht : De Fontein, 2022  
Vertaling van: The long, long afternoon. - Manilla Press, 2021  
**t345950 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Visscher, Marja / De dame van het Voorhout

Beschrijving van het leven van de herbergiersdochter Johanna van Coesveld (1684-1768), die, nadat ze haar ouderlijk huis na een ruzie verlaat, begint als dienstmeid en eindigt als vrouw van raadspensionaris Simon van Slingelandt.  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2020  
**t345875 hist - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vogelaar-van Mourik, Geesje / Luisteren met het hart

Predikantsvrouw Julia weet voor velen een luisterend oor te zijn.  
Apeldoorn : Uitgeverij de Banier, 2021  
**t345050 fami prot - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wageningen, van, Gerda / Frannies familie

Biezen en riet 2 - Een jonge vrouw wil haar eigen plan trekken ten tijde van de crisisjaren na de beurskrach, terwijl haar vader op het punt staat haar hand te vergeven aan zijn vriend. Vervolg op: t341681  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2022  
**t345952 fami hist - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wageningen, van, Gerda / Rood licht

Een jonge moeder worstelt met het feit dat haar gelovig opgevoede man steeds overheersender wordt.  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2021  
**t342878 lief fami prot - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Walsh, Courtney / Dans met me

Na het overlijden van haar vriendin komt een succesvolle ballerina naar het kustplaatsje Harbor Pointe. Daar ontmoet ze de broer van haar vriendin. Kan hij haar weer doen geloven in de liefde? Vervolg op: t340354  
Utrecht : KokBoekencentrum, 2022  
Vertaling van: Just like home. - Sweethaven Press, 2020  
**t342950 fami - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Waumans, Rob / Oevers

Een gescheiden vader gaat in de zomervakantie met zijn twee jonge zoons kamperen. Tijdens een solowandeling wordt hij geconfronteerd met een situatie die hem dwingt zich af te vragen wat voor vader hij wil zijn.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
**t345523 lite - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Welagen, Robbert / Raam, sleutel

Als Karlijn zichzelf buitensluit, komt haar vriend de sleutel brengen, maar hij verongelukt onderweg. De verwarring bij haar is groot als zij plotseling gevoelens heeft voor een jonge vrouw.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2021  
**t346283 psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wells, Benedict / Dromer

Tragikomedie over vriendschap, het worstelen rondom dromen en over de angst en het maken van de juiste beslissingen.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2022  
Vertaling van: Spinner. - Zurich : Diogenes Verlag AG, 2020  
**t345686 psyc - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Werf, van der, Gerwin / De droomfabriek

Een jonge wiskundelerares op een achterstandsschool heeft de grootste moeite haar leerlingen onder controle te houden. Onverwacht ontwikkelt ze een band met een opstandige maar populaire leerlinge.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
**t345524 psyc - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Würger, Takis / Noah

Levensverhaal van de van oorsprong Frans-Belgische jood Noah Klieger (1925-2018) die op wonderbaarlijke wijze de Shoah overleefde.  
Amsterdam : Signatuur, 2021  
Vertaling van: Noah : von einem, der überlebte. - München : Penguin Verlag, 2021  
**t342486 oorl jood - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Yrsa Sigurdardóttir / Vortex

Als in Reykjavik in een tijdcapsule een lijst wordt gevonden met de initialen van mensen die vermoord zullen worden, komen commissaris Huldar en kinderpsychologe Freyja in actie. Vervolg op: t325105 Wordt gevolgd door: t344322  
Amsterdam : Cargo, 2019  
Vertaling van: Sogið. - Reykjavík : Veröld, 2015  
**t344324 dete - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Yrsa Sigurdardóttir / RIP

Politiecommissaris Huldar, geassisteerd door psychologe Freya, gaat op onderzoek naar dode nummer 1 nadat twee slachtoffers genummerd met het cijfer 2 en 3 zijn gevonden. Vervolg op: t343324 Wordt gevolgd door: t333936  
Amsterdam : Cargo, 2020  
Vertaling van: Aflausn. - Reykjavík : Veröld, 2016  
**t344322 dete - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Yrsa Sigurdardóttir / Stilte

De vondst van ledematen van een vrouw in een auto leidt naar de ontvoering van een baby jaren eerder. Vervolg op: t336083  
Amsterdam : Cargo, 2022  
Vertaling van: Thögn. - Reykjavík : Veröld, 2019  
**t343896 dete - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Anderstalige romans

## Duits

#### Blaser, Klaus / Die alte Katze und der Himmel

Liefdevolle beschrijving van de liefde tussen de hoofdpersoon Manuel en zijn kat Poci.  
Basel : IL-Verlag, 2022  
**t344585 dier - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Goethe, Johann Wolfgang / Die Leiden des jungen Werthers

Een jongeman wordt verliefd op een meisje dat al verloofd is. Als zij haar trouwbelofte nakomt, heeft het leven voor hem geen zin meer en pleegt hij zelfmoord.  
Stuttgard : Philipp Reclam jun. GmbH & Co, 2006  
**t343135 lief psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Engels

#### Butler, Octavia E. / Kindred

Een jonge vrouw in Californië in 1976 belandt plots op een plantage in Maryland in 1815. Ze ontmoet er een man, die haar blijkt te kunnen oproepen als er gevaar dreigt en wiens leven ze keer op keer redt.  
London : Headline, 2014  
Oorspronkelijke uitgave: New York : Doubleday, 1979  
**t344630 hist sfic - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Informatieve boeken voor volwassenen

## Algemeen

#### De Stoop, Chris / Ex-reporter

Kritische beschouwing door de Vlaamse journalist over recente ontwikkelingen in de journalistiek, gevolgd door dertig van zijn beste reportages.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2016  
**t345681 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Wijsbegeerte

#### Brink, van den, Erik / Compassievol leven

Een mindfulness-based verdiepingsprogramma .  
Amsterdam : Boom, 2016  
**t343591 - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Weekers, Kelly / De kracht van keuze

Persoonlijk relaas van Kelly Weekers hoe je in het leven op allerlei vlakken de juiste keuzes kunt maken en zo de regie terug kunt pakken.  
Laren : Moonshot Publishing, 2022.  
**t343980 filo - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wolde, ten, Ruud / Ziek gelukkig

De ervaringen van de auteur met ziekte en gezondheid.  
Amsterdam : Lev., 2021  
**t345288 filo - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Godsdienst

#### Geybels, Hans / Weerbarstig geloof

De auteurs tonen de relevantie van het christendom voor de huidige tijd aan.  
Leuven : Acco, 2018  
**t342269 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kennedy, James C. / Gescheiden partners

Beschrijving van de veranderende verhoudingen tussen de Nederlandse overheid en religieuze organisaties vanaf de jaren zestig van de twintigste eeuw.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t344882 - V - 13br NL**  
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vries, de, Sjoerd / Boeddhisme voor beginners

Cultuurhistorisch overzicht van de ontwikkeling van het boeddhisme.  
Amsterdam : Forum, 2003  
1e druk: 1994.   
**t343057 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Clairvaux, van, Bernardus / Bruiloft I

Preken over Hooglied 1-23.  
Eindhoven : Damon, 2021  
**t343169 - V - 30br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Beek, van de, Bram / Ego

Bram van de Beek onderzoekt het moderne en het bijbelse denken over het individu.  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2022  
**t344677 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bakker, Gertruud / De joodse Jezus

Door te kijken naar de Hebreeuwse context laat de auteur een ander licht schijnen op de verhalen uit de bijbel.  
Zwolle : Scholten Uitgeverij, 2019  
**t345196 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Titus Brandsma

Alle aspecten uit het leven van de mens Titus Brandsma.  
Baarn : Uitgeverij Adveniat, 2021  
**t344680 biog - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Van Titus Brandsma tot Edith Stein

Getijdenboek voor vastentijd en Pasen.  
Baarn : Adveniat, 2022  
**t344681 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brandsma, Titus / Maria

Niet eerder gepubliceerde voordracht van Titus Brandsma gehouden tijdens de Mariale Dagen te Tongerlo in 1936.  
Amsterdam : Sjibbolet, 2020  
Oorspronkelijke titel: Maria in haar verhouding tot de Drie Goddelijke Personen.  
**t343170 - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Martin, James / Iedereen kan bidden

Beschouwing door de Amerikaanse priester en jezuïet over allerlei vormen van gebed en waarover je kunt bidden.  
Antwerpen : Halewijn, 2021  
Vertaling van: Learning to pray. - New York : HarperOne, 2021  
**t343171 - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nissen, Peter / Charles de Foucauld

Biografie van de heilige (1858-1916).  
Baarn : Adveniat, 2022  
**t346261 biog - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Post, Paul / Kruisende wegen: over de opkomst van nieuwe pelgrimspaden in Nederland

Over de opkomst van nieuwe pelgrimspaden in Nederland.  
Utrecht : Camino Academie, 2021  
**t342268 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schrama, Martijn / In navolging van Augustinus

Beschouwingen over God kennen en beminnen.  
Antwerpen : Halewijn / Adveniat, 2021  
**t344679 - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Speelman, Willem Marie / God aan den lijve ondervinden

Lichamelijke spiritualiteit volgens Franciscus en Clara van Assisi.  
Leeuwarden : Discovery Books, 2012  
**t342267 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rikhof, Herwi / Je ziet het ene

Beschouwingen over de zeven sacramenten en liederen van de kerk.  
Baarn : Adveniat, 2021  
**t344682 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Duenk, Erica / Ga voor goud

Bijbelteksten, verwerkingsvragen en doe-opdrachten bij de tv-serie 'Transparant'.  
Heerenveen : Sestra, 2018  
**t344516 - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vorsterman van Ooijen, Esther / Tijd om op te staan

Bijbelteksten, verwerkingsvragen en doe-opdrachten bij de tv-serie Transparant.  
Heerenveen : Sestra, 2017  
**t344517 - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wells, Samuel / De gewonde god

Pastorale verkenning van de betekenis van Jezus' kruisiging aan de hand van beelden en motieven uit het Oude Testament, de Brieven en de Evangeliën.  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2022  
Vertaling van: A cross in the heart of God : reflections on the death of Jesus. - Norwich : Canterbury Press, 2020  
**t344676 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vegt, van der, Mirjam / Stiltedagboek

365 bijbelmeditaties.  
Zoetermeer : Uitgeverij Boekencentrum, 2015  
**t343114 - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Forster, Richard / Eén bron, zes stromen

Op zoek naar evenwicht vanuit de grote geloofstradities van de kerk.  
Ouderkerk aan den IJssel : Theologische uitgeverij Ekklesia, 2007  
Vertaling van: Streams of living water, celebrating the great traditions of Christian faith. - San Francisco : HarperSanFrancisco, 1998  
**t342266 - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Sociale wetenschappen

#### Naegels, Tom / Nieuw België

Geschiedenis van de immigratie in België in de eerste ruim dertig jaar na de Tweede Wereldoorlog.  
Tielt : Lannoo, 2021  
**t345746 - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Iperen, van, Roxane / Eigen welzijn eerst

Verhandeling over het afbrokkelen van het optimistische vooruitgangsdenken van de naoorlogse middenklasse, en de opkomst van extreem zelfbehoud en maatschappelijk egoïsme.  
Amsterdam : Thomas Rap, 2022  
**t343307 poli - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vuyk, Kees / De feilbare mens

Filosofische beschouwing over de onbedoelde gevolgen van het westerse gelijkheidsideaal en een zoektocht naar mogelijkheden om de kloof tussen volk en elite te overbruggen.  
Utrecht : Ten Have, 2019  
**t343173 filo - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dirie, Waris / Mijn woestijn

Autobiografie van het vermaarde fotomodel, dat zich als speciaal ambassadeur van de Verenigde Naties inzet voor de bestrijding van genitale verminking van vrouwen.  
Amsterdam : Xander, 2014  
Oorspronkelijke Nederlandse uitgave: Amsterdam : Arena, 1998  
Vertaling van: Desert flower, 1998  
**t346452 biog vrou - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wais, Mathias / Alledaags misbruik

Beschrijving van seksueel misbruik vanuit het perspectief van het kind/slachtoffer, de dader en niet-misbruikende ouder.  
Zeist : Indigo, 1997  
**t342485 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Graaf, de, B.A. / Crisis!

Essay waarin het begrip crisis in een historisch perspectief wordt gezet.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t345458 hist - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Putters, Kim / Het einde van de BV Nederland

Beschouwing van de sociaal-economische staat van Nederland en de relatie tussen burger en overheid in tijden van polarisatie, kansenongelijkheid en de transitie naar een duurzame samenleving.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t344660 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jansen, Suzanna / De omwenteling, of De eeuw van de vrouw

Verslag van de omwenteling van het leven van vrouwen in Nederland in de twintigste eeuw, mede aan de hand van het levensverhaal van de auteur en de ervaringen van haar moeder en zus.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
**t346089 vrou hist - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Clark, Tim / Business Model You

Een methode om je carrière opnieuw uit te vinden.  
Deventer : Vakmedianet, 2014  
Vertaling van: Business Model You. - Hoboken, NJ : Wiley, 2012  
**t344675 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Happy Fortune Cookie / Kiezen of delen

Autobiografisch relaas van een vrouw die zeventien jaar getrouwd was met een man die haar mishandelde.  
Plaats van uitgave niet vastgesteld : uitgever niet vastgesteld, 2019  
**t342483 biog - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### PensioenPocket 2022

Bundeling van actuele fiscale en juridische regels die belangrijk zijn voor pensioenen en een overzicht van de komende wijzigingen in het pensioenstelsel.  
Deventer : Wolters Kluwer, 2022  
**t345677 - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Northshield, Karen / Weggeblazen door de bom

Persoonlijk verslag van een Belgisch-Amerikaanse atlete die zwaargewond raakte tijdens de bomaanslag op het Brusselse vliegveld Zaventem in 2016.  
Gerpinnes : Kennes, 2021  
**t346154 waar - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wit, de, Theo / Godenstrijd in de liberale democratie

Denken met Carl Schmitt over rede en subversie.  
Nijmegen : Valkhof Pers, 2021  
**t344864 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Religie, democratie en samenleving

Korte beschouwingen vanuit christelijk perspectief.  
Utrecht : Eburon, 2021  
Eerder verschenen in elektronische, licht gewijzigde vorm als: Tocqueville, religie en democratie : 50 blogs geinspireerd door Alexis de Tocqueville  
**t343174 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Het radicale midden overzee

Verkenningen van het postliberalisme.  
Utrecht : Eburon, 2021  
**t344678 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mellink, Bram / Neoliberalisme

Overzicht van de ontwikkeling van het neoliberalisme in de Nederlandse politiek en naoorlogse instituties.  
Amsterdam : Boom, 2022  
**t344767 - V - 26br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rovers, Eva / Nu is het aan ons

Pleidooi hoe je als burger complexe maatschappelijke problemen kunt helpen oplossen.  
Amsterdam : De Correspondent, 2022  
**t343315 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nijboer, Matthijs / In beweging

De auteurs onderzoeken het belang van de burgerbeweging (een gemeenschappelijk gevoel van urgentie, betrokkenheid en meedenkkracht), in thema's die zich niet eenduidig laten vangen.  
Utrecht : Vonk, 2022  
**t343305 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wijk, de, Rob / De slag om Europa

Analyse van de rol van Europa in het mondiale politieke, economische en diplomatieke krachtenveld tussen Rusland, China en de Verenigde Staten die elk op eigen wijze proberen hun macht en invloed te vergroten.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2021  
**t345289 - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Economie

#### Schoor, van der, Jaco / Teams van de toekomst

Overzicht van de demografische, economische en digitale ontwikkelingen voor teams.  
Amsterdam : Boom, 2013  
**t343134 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Psychologie - Occulte wetenschap

#### Hari, Johann / De aandacht verloren

Auteur vertelt hoe we als individuen én als maatschappij onze focus terug kunnen krijgen.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2022  
Vertaling van: Stolen focus. - London : Bloomsbury Publishing, 2022  
**t342879 - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ancona, d', Hedy / Kouwe kermis

Persoonlijke observaties van de feministe en oud-politica over de minder rooskleurige aspecten van het ouder worden, met ruimte voor relativering en oog voor het halfvolle glas.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2022  
**t346183 - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Huijer, Marli / De toekomst van het sterven

Beschouwing over de toekomst van sterven en de hedendaagse omgang met veroudering en de dood, zowel op persoonlijk als maatschappelijk en politiek gebied.  
Amsterdam : Uitgeverij Pluim, 2022  
**t344940 filo - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Overdiek, Tim / Tranen van liefde

Dagboekaantekeningen die de NOS-journalist maakte in het jaar na de dood van zijn vrouw Jennifer Nolan.  
Amsterdam, 2020  
**t343440 psyc waar - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Opvoeding - Onderwijs - Vorming

#### Van de Glind, Dirk / Met een blindenstok op de snelweg

Waargebeurd verhaal over Vicky die op haar zeventiende blind werd.  
Apeldoorn : Morgenland Uitgeverij, 2022  
**t343056 blin waar - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Westerink, Karin / Een nieuwe draad spinnen

Beschrijving van het verwerkingsproces van zicht verliezen dat voor mensen die slechtziend of blind worden en voor hun naasten leerzaam, inzichtgevend en troostend kan zijn.  
Delft : www.bestelmijnboek.nl, 2022  
**t345005 blin - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Wiskunde - Informatica - Natuurwetenschappen

#### Stovers, Marc / De sprekende iPhone

Leermodule ontwikkeld door Koninklijke Visio voor mensen met een visuele beperking die gebruik willen maken van de schermlezer VoiceOver. Geactualiseerde uitgave 2022.  
Nederland : Koninklijke Visio, 2022  
**t344086 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Simmons, Curt / Windows 11 voor senioren voor Dummies®

Beknopte informatie over het besturingssysteem Windows 11, gericht op senioren.   
Amersfoort : BBNC uitgevers, 2022  
Vertaling van: Windows 11 for seniors for dummies. - Indianapolis, Indiana : John Wiley & Sons, Inc., 2022  
**t345350 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gates, Bill / Hoe we een klimaatramp kunnen vermijden

Uiteenzetting van een veelomvattend, praktisch (en toegankelijk) plan over hoe de wereld op tijd de uitstoot van broeikasgassen tot nul kan reduceren om een klimaatramp te voorkomen.  
Amsterdam : Hollands Diep, 2021  
Vertaling van: How to avoid a climate disaster. - Alfred A. Knopf, 2021  
**t345494 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Noordhoff, Ineke / Ontaard land

Journalistiek verslag over aardgaswinning en de benarde situatie van een Groninger voor wiens omgeving grondverzakking en dijkbreuken dreigen.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
**t343302 - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Peeters, Norbert / Botanische revolutie

Informatie over het uitgebreide, maar minder bekende onderzoek dat Charles Darwin deed naar de eigenschappen van planten en de invloed van zijn inzichten daarover.  
Zeist : KNNV Uitgeverij, 2016  
**t345457 - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gottenbos, Nienke / De poepdokter

Informatie over de rol van de darmen bij de spijsvertering met adviezen betreffende voeding en leefstijl om de darmflora gezond te houden.  
Kortenhoef : Splint Media, 2021  
**t345290 - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nieuwdorp, Max / Wij zijn onze hormonen

Verhandeling over de invloed van hormonen op het menselijk lichaam in uiteenlopende levensfasen.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
**t345862 - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Menskunde - Geneeskunde - Gezondheidszorg - Lichaamsoefening en sport

#### Fleming, Annemarieke / Je vermoeidheid te lijf

Beschrijving van een methode om vermoeidheidsklachten na ziekte en bij chronische aandoeningen te verhelpen door kort te liggen of te slapen.  
Amsterdam : Fontaine Uitgevers, 2022  
**t345866 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Stoop, Chris / Hemelrijk

Het onthutsende verhaal van een zorgcentrum in de Kempen dat, na het bezoek van Sinterklaas, catastrofaal door coronabesmettingen getroffen wordt.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
**t344928 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Goudsmit, Jaap / Een gezonde toekomst

Bespreking van de oorzaken en gevolgen van de coronapandemie en de wijze waarop de maatschappij zich kan wapenen tegen toekomstige epidemieën.  
Amsterdam : Uitgeverij Pluim, 2022  
**t344687 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Houwer, Laura / Ik moest braaf zijn

Persoonlijk verslag van een opname in een psychiatrisch ziekenhuis.  
Antwerpen : Witsand Uitgevers, 2021  
**t344050 waar - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nouws, Ad / Mentale kwetsbaarheid door Parkinson

Voorlichting voor patiënten en hun omgeving over de psychische en gedragsveranderingen bij mensen met de ziekte van Parkinson.  
Koog aan de Zaan : Poiesz Uitgevers, 2019  
**t345865 - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rueger, Christoph / De muzikale huisapotheek

Verzameling van tips om klassieke muziek opnieuw te ontdekken.  
Utrecht : Erven J. Bijleveld, 2021  
1e druk Nederlandse uitgave: Utrecht : Bijleveld, 1996  
Vertaling van: Die musikalische Hausapotheke : für jedwede Lebens- und Stimmungslage von A bis Z. - Genève : Ariston, 1991  
**t345595 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tack, Sylvain / Sylvain Tack

Autobiografisch relaas waarin de voormalige succesrijke Belgische zakenman terugblikt op zijn turbulente levenswandel.  
Antwerpen : Standaard, 1986  
**t345678 biog - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Elsinghorst, Anne / Zuster in de wijk

Persoonlijke verhalen van een wijkverpleegkundige over haar werk en haar ontmoetingen met kwetsbare mensen.  
Hilversum : Uitgeverij Lucht, 2022  
**t345863 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Deelen, Milou / Hoe doen we het?

Persoonlijke ervaringen en gesprekken met veertien vrouwen over seksualiteit.  
Amsterdam : Spectrum, 2022  
**t345061 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Bord-, denk- en kansspelen enz. - Handenarbeid enz. Huishoudkunde enz.

#### Westra, Berry / Leer bridge met Berry Westra

Cursus bridge voor beginners met uitleg van de regels en aandacht voor de speeltechniek.  
Alphen a/d Rijn : Alpha Bridge B.V., 2019  
**t344168 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bloemen, Karin / Granny squares

Werkbeschrijvingen voor het haken van decoratieve vierkante patronen en kleine werkstukjes van de bekende Nederlandse cabaretière en zangeres Karin Bloemen (1960).  
Amsterdam : l.s., 2022  
**t344939 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Krukkert, Christel / Bosdieren haken

Werkbeschrijvingen voor het haken van platte knuffeldiertjes gemaakt met heen-en-weertoeren.  
Amsterdam : Forte Creatief, 2022  
**t346264 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Daalen Buissant des Amorie, van, Sofie / Elke dag lekker & simpel

150 populaire recepten van de foodbloggers Sofie & Jorrit.  
Amsterdam : Bertram+de Leeuw Uitgevers, 2020  
**t345282 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Karst, Yvonne / Koolhydraken

Startgids voor als je kilo's wilt verliezen door koolhydraatarm eten.  
Nederland : uitgever niet vastgesteld, 2020  
**t343286 - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Senders, Martin / De lekkerste Airfryer recepten

Recepten voor de Airfryer, uitgave van Philips door Chef Martin Senders.  
Eindhoven : Philips, 2020  
**t346101 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Slater, Nigel / Keukenkronieken

Meer dan tweehonderd favoriete recepten van de kookboekenauteur. Met verhalen achter de recepten.  
Amsterdam : Fontaine Uitgevers, 2022  
Vertaling van: A cook's book. - 4th Estate, 2021  
**t344938 - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Land- en tuinbouw - Jacht en visserij

#### Blum, Jenna / Niet zomaar een hond

Persoonlijk verhaal waarin de auteur vertelt over de bijzondere band met haar hond, en over het proces van afscheid nemen als zijn gezondheid langzaam achteruit gaat.  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: Woodrow on the bench, 2021  
**t343058 dier - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Techniek

#### Linden, van der, Harold / Op vleugels gedragen

Persoonlijke verhalen van een Nederlandse piloot over zijn werk in de luchtvaart.  
Delft : Uitgeverij Elmar BV, 2022  
**t345594 waar - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Paris, Lidewijde / Hoe lees ik korte verhalen?

Leidraad voor het lezen van korte verhalen, waarin de lezer aan de hand van een algemene inleiding en een reeks vragen inzicht krijgt in de diepere lagen van literatuur.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2018  
**t345402 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sicking, Louis / De bijl van Sint-Olav

Onderzoek naar een aantal kerkschatten uit Noorwegen, die in de zestiende eeuw in Nederland belandden.  
Zutphen : WalburgPers, 2021  
**t342270 - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Muziek - Dans - Toneel - Film

#### Jolink, Bennie / Normale verhale

Bennie Jolink van de Achterhoekse rockgroep Normaal pakt uit met anekdotes uit de rijke geschiedenis van de band.  
Lochem : Normaal Achterhoek BV, 2021  
**t343978 - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### White, Danny / Adele

Over het leven en de carrière van Britse popzangeres Adele (1988- ).  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2022  
**t343893 biog - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Taal- en letterkunde

#### Heij, Karen / Schrijven in eenvoudig Nederlands

Regels voor gebruik van eenvoudig Nederlands.  
Den Haag : Sdu Uitgevers, 2006  
**t344334 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Feinler-Torriani, Luciana / Thematische woordenschat Italiaans

Thematisch geordende Italiaanse woorden en uitdrukkingen.  
Amsterdam : Intertaal, 2002  
**t343555 - V - 24br NL**  
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Abdolah, Kader / Mirza

Columns over het dagelijkse leven van de auteur in de Nederlandse samenleving: taalles, gewoontes, immigranten, voetballen, het weer, sport, incest, varkenspest, de Elfstedentocht, verkiezingen in Iran enz.  
Breda : De Geus, 1998  
**t346230 verh - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Beek, van, Sandra / Geschiedenis van het dagboek

Geschiedenis van de publicatie en receptiegeschiedenis van 'Het Achterhuis' (1947) van Anne Frank (1929-1945) en de rol van het dagboek in het naoorlogse leven van haar vader Otto Frank (1889-1980).  
Amsterdam : Uitgeverij Pluim, 2022.  
**t343899 - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Martin Du Gard, Roger / Kijken door een sleutelgat

Dagboekaantekeningen, brieven en herinneringen van de bekende Franse auteur (1881-1958).  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2022  
**t342488 lite biog - V - 27br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Smeets, Marc / Een Parijse Hollander

Biografie van de Franse schrijver Joris-Karl Huysmans (1848-1907).  
Hilversum : Verloren, 2021  
**t343175 biog - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Voskuil, J.J. / Bijna een man

Dagboeken van de Nederlandse schrijver (1897-1972) over de periode 1939-1955.  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, 2022  
**t346088 lite biog - V - 41br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Herzberg, Judith / Leedvermaak

Toneeltrilogie over een joodse familie na de Tweede Wereldoorlog. Oorspronkelijke titel: Leedvermaak ; Rijgdraad ; Simon : drie toneelstukken. - Amsterdam : De Harmonie, 2002.  
Amsterdam : Uitgeverij De Harmonie, 2020  
**t342500 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Geschiedenis

#### Aerts, Remieg / Denkend aan Nederland

Beschouwing van de geschiedschrijving over Nederland waarin wordt ingegaan op de waarde en het doel van geschiedenis.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t346262 hist - V - 34br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Waele, Daniël / Ontluikend christendom

Geschiedenis van het vroege christendom in de context van de Grieks-Romeinse cultuur, filosofie en gedachtewereld en van de joodse religie.  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2021  
**t343137 - V - 35br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hellinger, Magda / De nazi's kenden me bij naam

Magda Hellinger overleefde drie jaar concentratiekamp Auschwitz-Birkenau door haar positie als blokoudste en kampoudste, waarin ze deed wat ze kon om anderen en haarzelf te redden.  
Utrecht : Uitgeverij Mozaïek, 2022  
Vertaling van: The Nazis knew my name. - London : Simon & Schuster, 2021  
**t343316 oorl jood waar - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Strauss, Gwen / De negen

De negen is het waargebeurde verhaal van negen vrouwelijke verzetsstrijders, die zich in verschillende regio’s van Frankrijk aansluiten bij het verzet.  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: The nine. - St. Martin's Press, 2021  
**t344924 oorl - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Waisman, Robbie / De jongen uit Buchenwald

Het verhaal van de Joodse Romek Wajsman, die als kind het concentratiekamp overleefde en daarna samen met andere jongens wordt opgevangen in Frankrijk, waar aan hun terugkeer in de samenleving wordt gewerkt.  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
Vertaling van: The boy from Buchenwald, 2021  
**t346927 oorl - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boterman, Frits / Tussen utopie en crisis

Overzicht van het culturele en intellectuele leven in Nederland tussen de beide wereldoorlogen.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2021  
**t343172 hist - V - 62br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koelemeijer, Judith / Etty Hillesum

Geschiedenis van een jonge, gepassioneerde vrouw die ook onder de gruwelijkste omstandigheden trouw bleef aan haar idealen en zichzelf.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2022  
**t346074 oorl biog - V - 38br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kieskamp, Wilma / Sigrid Kaag

Over het leven en werk van de Nederlandse politica en voormalig diplomaat (1961- ).  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t343251 biog poli - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Charante, van, Maaike / Het verdriet van de Schilderswijk

Verslag over de verslechterende omstandigheden van de bekende Haagse volkswijk Schilderswijk in de periode 1960-1980, geschreven door een bewoner van de wijk.  
Amsterdam : Uitgeverij Blauwburgwal, 2021  
**t345544 hist - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Figes, Orlando / Het verhaal van Rusland

Verhandeling over de geschiedenis van Rusland, met nadruk op de grote rol van ideologieën en mythes.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2022  
Vertaling van: The story of Russia. - Bloomsbury Publishing, 2022  
**t345951 - V - 26br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Van Reybrouck, David / Revolusi

Geschiedenis van Nederlands-Indië, met name tijdens de Tweede Wereldoorlog, en de Indonesische dekolonisatiestrijd die daarop volgde (1945-1949), met name op basis van getuigenissen van betrokkenen.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2020  
**t345864 - V - 43br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Stoop, Chris / Wanneer het water breekt

Geschiedenis van de vluchtelingen die na 1975 uit Vietnam vertrokken, aan de hand van de lotgevallen van een familie die in België belandde.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2018  
**t345679 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kessler, Gijs / Rusland, land dat anders wil zijn

Persoonlijk getinte beschouwing op de recente geschiedenis van Rusland.  
Amsterdam : Prometheus, 2022  
**t345053 hist - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zweig, Stefan / Het land tussen de talen

Reisreportages uit België van de bekende Oostenrijkse auteur (1881-1942), geschreven voor, tijdens en na de Eerste Wereldoorlog.  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, 2022  
**t345156 reis - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brown, Tina / De Palace Papers

Portret van de laatste vijfentwintig jaar van de Britse koninklijke familie.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2022  
Vertaling van: The Palace Papers. - New York : Crown, 2022  
**t343303 biog - V - 42br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roedenko, Serhi / Zelensky

Biografie over het leven en de carrière van de Oekraïense president Volodymyr Zelensky (1978- ), die tegen de Russische inval in Oekraïne strijdt.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
**t343300 biog - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Land- en volkenkunde

#### Hauben, Arnout / Dwars door de Middellandse Zee

Verslag van een reis van een programmamaker, een cameraman en een droner eilandhoppend door de Middellandse Zee, waarbij zij bijzondere verhalen optekenden van eilandbewoners.  
Kalmthout : Pelckmans, 2021  
**t346560 reis verh - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Toorn-Schutte, van der, Jenny / Nederland voor nieuwkomers

Korte informatie over Nederland en de Nederlandse geschiedenis en cultuur. Vanaf ca. 12 jaar.  
Amsterdam : Boom, 2007  
**t344335 - V J C - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Winn, Raynor / Landlijnen

Raynor Winn doet verslag van de zwaarste wandeltocht die zij en haar man tot nu toe ondernamen: meer dan 1600 kilometer, van het noorden van Schotland naar de kust van het zuidwesten van Engeland. Vervolg op: t330883  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2022  
Vertaling van: Landlines. - London : Michael Joseph, 2022  
**t346044 waar reis - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Romans voor de jeugd

## AK = 0 tot 6 jaar

#### Akveld, Joukje / Maximiliaan Modderman geeft een feestje

Maximiliaan Modderman geeft in de tuin een feest voor zijn speelgoedbeesten. Daar hoort natuurlijk taart bij. Al gauw wordt het een wild feestje. Dus moeten alle kleren en alle beesten in bad. En ook het boek. En de taart. Wat zullen papa en mama daarvan zeggen? Vanaf ca. 3 jaar.  
Tielt : Lannoo, 2021  
**t342960 dier - J AK - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kromhout, Rindert / Het grote boek van Merel

Merel en haar onafscheidelijke speelgoedhond maken in een paar jaar allerlei avonturen mee. Voorlezen vanaf ca. 3 jaar. Bundel bevat: Moet je horen met je oren, Een spartelende speelgoedhond, Een olifant op schoot, Tijgers in de tuin, Wat moet dat daar!  
Amsterdam : Querido, 2009  
1e druk: Amsterdam : Querido, 1991  
**t345060 verh avon - J AK - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Teunenbroek, van, Levina / De ridder zonder billen

Tijdens wilde gevechten zijn de billen van een ridder opgegeten. Zo wil natuurlijk geen prinses met hem trouwen. Dan ziet hij een advertentie in de krant van een bijzondere billenwinkel. Daar kiest bij een prachtig paar. Kan hij nu zijn droomprinses veroveren? Vanaf ca. 4 jaar.  
Amsterdam : Van Holkema & Warendorf, 2020  
**t342570 avon humo - J AK - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tolman, Marije / Egalus

Egalus wijst ons in dit prentenboek op de mooie natuur om ons heen.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2022  
**t344941 dier - J AK A - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## A = 6 tot 9 jaar

#### Biemond, Lianne / De groene reis van Pien en Gijs

Pien en Gijs verheugen zich op hun vliegreis maar die gaat niet door. Dan gaan ze lekker op de fiets en beleven samen met mama, papa en ook Flip een heerlijke vakantie.  
Apeldoorn : de Banier Uitgeverij, 2022  
**t345063 prot avon - J A - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boonen, Stefan / Wat kiest Pieter: een vogelspin of een struisvogel?

Pieter wil graag een dag oppassen op een dier uit de dierentuin. Maar hij kan niet kiezen tussen struisvogel Piep of vogelspin Sandra. Grappig verhaal dat halverwege verder gaat in twee delen, die je los van elkaar kunt lezen, op halve bladzijden. AVI-M4. Vanaf ca. 7 jaar.  
Tilburg : Zwijsen, 2021  
**t344925 dier - J A - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dahl, Roald / De Reuzenkrokodil

Een wrede krokodil probeert op veel slimme manieren kinderen te pakken te krijgen en ze op te peuzelen, maar zijn pogingen worden steeds gedwarsboomd door de andere dieren van het bos. Vanaf ca. 5 jaar.  
Utrecht : De Fontein, 2016  
1e druk Nederlandse uitgave: Baarn : Fontein, 1978  
Vertaling van: The enormous crocodile. - London : Jonathan Cape, 1978  
**t342837 humo grie - J A - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dam, van, Angelique / Het geheim van de wifi

Sarah gaat met haar ouders een weekend naar een camping in een klein dorp. De camping heeft geen wifi! Sarah is bang dat haar vriendinnen boos zullen worden omdat ze niet post op Instagram. Op de camping ontmoet ze Gijs. Kan hij haar helpen? Vanaf ca. 8 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2021  
**t342569 avon - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Driel, van, Marcel / Game Helden tegen de monsters

Game Helden 1 - Raff en zijn drie vrienden moeten monsters verslaan in een game. Als ze superkrachten hebben verzameld moeten de Game Helden het in het echt opnemen tegen De Leeuwin en haar monsters. Met animatiachtige kleurenillustraties. Vanaf. ca. 7,5 jaar. Wordt gevolgd door: t347171  
Amsterdam : Billy Bones, 2022  
**t345074 avon - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Fennich, Ciham / Jadas wereld

Verhaal over de vijfjarige Jada, ze kan niet zien en ontdekt de wereld met haar handen.  
Zwaag : Pumbo, 2022  
**t346102 blin scho - J A - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hassing, Kevin / Mus & kapitein Kwaadbaard en De koers naar de Kraken

Mus & kapitein Kwaadbaard 2 - Mus en kapitein Kwaadbaard komen in actie tegen het gevaar van de Kraken. Deze gigantische inktvis kleurt het zeewater blauw met venijn, een gif waaraan vissen sterven en dat het hout aanvreet van zeilschepen. De slimme, dappere Mus ontdekt het ware geheim van de Kraken. Voorlezen vanaf ca. 8 jaar, zelf lezen vanaf ca. 10 jaar. Vervolg op: t340637  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2021  
**t341603 avon spro - J A B - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hollander, den, Vivian / Spekkie en Sproet en de verborgen code

In een oud huis vinden Spekkie en Sproet een fotoboek. Dat was heel goed verstopt, maar waarom? En dan vinden ze ook een geheime code op een briefje. Zal het ze lukken om deze raadsels op te lossen? Vanaf ca. 7 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2020  
**t342568 dete - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hollander, den, Vivian / De Effies willen winnen!

Drie verhalen over Bas. Hij speelt bij de effies, samen met zijn vrienden. De effies doen mee met een toernooi. Ze willen graag winnen. Zal dat lukken? AVI-M4. Vanaf ca. 7 jaar.  
Amsterdam : Van Holkema & Warendorf, 2019  
**t343115 spor - J A - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kasse, Bram / De dikste opa van de wereld

De opa van Jasmijn en Thijs gaat mee naar de kinderboerderij. Hij heeft een dikke buik, net als Juf Marloes. Maar wat is er aan de hand met de buik van de ezel? AVI-M5. Voorlezen vanaf ca. 6 jaar, zelf lezen vanaf ca. 8 jaar.  
Houten : Den Hertog, 2019  
**t345962 avon - J A - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lammers, Pim / Ridder Roa en de gevaarlijke draak

Ridder Roa 1 - Alle ridders in het land zijn verslagen door de gevaarlijke draak die prinses Ayla heeft ontvoerd. Wie moet haar nu redden? Prinses Roa wilde toch altijd al ridder worden. En ze hoeft zich toch niet aan de regels voor sprookjes te houden? AVI-M5. Vanaf ca. 8 jaar. Wordt gevolgd door: t347427  
Tilburg : Zwijsen, 2021  
**t345956 spro - J A B - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oldenhave, Mirjam / De rekenrap

De klas van Tobias (ik-persoon) mag de eindmusical verzorgen. Mees Kees bedenkt iets anders voor de musical. Maar dat mag de strenge directrice, mevrouw Dreus, natuurlijk niet weten. Voorlezen vanaf ca. 7 jaar, zelf lezen vanaf ca. 8 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2020  
**t343243 scho - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sikkel, Manon / Geheim agent juf

Geheim agent oma 5 - De oma van Max is geheim agent. Max mag vaak met haar mee op een geheime missie. Geheim agent oma komt als invaljuf op zijn school werken. Juf Carmen is ziek en geheim agent oma wil weleens iets anders doen. Want elke dag geheim agent zijn is zwaar en gevaarlijk werk. Voorlezen vanaf ca. 6 jaar, zelf lezen vanaf ca. 8 jaar. Vervolg op: t338308  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2022  
**t345932 fami dete - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Slee, Carry / Juf Braaksel en de mysterieuze verdwijning

Lotte en Thijs zijn in groep zeven nog altijd niet verlost van die nare juf Braaksel. Samen met Lucas ontdekken ze een kompas dat mensen kan laten verdwijnen. Maar dan wordt het kompas gestolen. Als het maar niet in handen van juf Braaksel is gevallen! Voorlezen vanaf ca. 8 jaar, zelf lezen vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Carry Slee, 2021  
**t344765 scho - J A B - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vanden Heede, Sylvia / Vos en Haas

Haas heeft een droom. Ze wil graag ballerina worden. Vos wil haar helpen en bedenkt een verrassing. Maar heeft hij Haas wel goed begrepen? AVI-E4. Vanaf ca. 7 jaar.  
Tielt : Lannoo, 2021  
**t344932 dier - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Visser, Rian / Op bol Tien

Blitz 2 - Blitz woont op bol Nul en krijgt bezoek van Tak, die van Bol Tien komt. AVI-E3 t/m AVI-M4. Vanaf ca. 6,5 jaar. Vervolg op: t341050 Wordt gevolgd door: t345078  
Haarlem : Gottmer, 2021  
**t342292 fant - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Visser, Rian / Troep in de ruimte

Blitz 3 - Als Blitz en Priet veel troep langs bol Nul zien zweven, wordt Blitz boos, maar Priet vindt het prachtig. AVI-M4. Vanaf ca. 7 jaar. Vervolg op: t342292 Wordt gevolgd door: t340007  
Haarlem : Gottmer, 2016  
**t345078 fant - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Visser, Rian / Dino's in de ruimte

Blitz 5 - Het is vakantie. Rob en Moes willen bij hun vriend Blitz op bezoek. Omdat Blitz in de ruimte woont, vliegen ze met hun ruimteboot naar bol Nul. Het wordt een bijzondere reis. Van AVI-E4 tot AVI-M5. Vanaf ca. 7,5 jaar. Vervolg op: t340007 Wordt gevolgd door: t346630  
Haarlem : Gottmer, 2018  
**t346066 fant - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zoete, de, Hanneke / De Zoete Zusjes moppenboek

365 allerleukste moppen, gekozen uit duizenden inzendingen van fans.  
Utrecht : Kosmos, 2022  
**t345291 humo - J A - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## B = 9 tot 12 jaar

#### Blyton, Enid / De Vijf op de oude boerderij

Tijdens hun logeerpartijtje op een oude boerderij horen de Vijf over een schat die zich in de kelders van een afgebrand kasteel moet bevinden. Vanaf ca. 9 jaar.  
Haarlem : Becht, 2002  
1e druk Nederlandse uitgave: Amsterdam : Becht, 1963  
Vertaling van: Five on Finniston farm. - London : Hodder & Stoughton, 1960  
**t344217 avon - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blyton, Enid / De Vijf en het circusmysterie

Wanneer de vijf vrienden bij een verstrooide professor en zijn aapje logeren, raken zij betrokken bij geheimzinnige gebeurtenissen rond het circus dat naast hen zijn tenten opslaat. Vanaf ca. 9 jaar.  
Haarlem : Becht, 2002  
1e druk Nederlandse uitgave: Amsterdam : Becht, 1965  
Vertaling van: Five are together again. - London : Hodder & Stoughton, 1962  
**t345284 dete - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blyton, Enid / De Vijf gestrand op Kirrin Eiland

Vier kinderen (en een hond) vinden aanwijzingen voor een verborgen goudschat op een onbewoond eiland. Maar zij zijn niet de enigen die deze schat op het spoor zijn! Vanaf ca. 9 jaar.  
Hilversum : Uitgeverij Memphis Belle, 2020  
Vertaling van: Five on a treasure island. - London : Hodder & Stoughton, 1997  
Oorspronkelijke titel: De Vijf en het gestrande goudschip. - Amsterdam : Becht, 1955.   
**t345285 dete - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blyton, Enid / De Vijf en de verdwenen geleerden

Vier kinderen en een hond brengen hun vakantie door in twee woonwagens. In een kasteelruïne, vlakbij de plek waar zij kamperen, wordt een verdwenen geleerde gevonden. Vanaf ca. 9 jaar.  
Haarlem : Becht, 2002  
1e druk Nederlandse uitgave: Amsterdam : Becht, 1963  
Vertaling van: Five have a wonderful time. - London : Hodder & Stoughton, 1957  
**t345452 dete - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Burghout, Adri / Lifeliner 2 vliegt te hulp

Lifeliner 1 - Timo gaat met zijn twaalf jaar oudere broer Rob mee naar zijn werk. Rob is piloot op een traumahelikopter. Er komt een oproep van een tankstation waar iemand tijdens een overval gewond is geraakt. Vanaf ca. 10 jaar  
Vierhouten : Uitgeverij Mes, 2021  
1e druk: Utrecht : De Banier, 2006  
**t345453 dete prot - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Collins, Tim / Hoe ik per ongeluk gladiator werd

Marcus reist met zijn vader naar het oude Rome. Als de gladiator Cassius voorstelt om van outfit te veranderen, vindt Marcus dat best grappig. Totdat hij tegen echte gladiatoren moet vechten! Hoe gaat hij dit overleven? Dagboek met grappige stripachtige tekeningen in zwart-wit. Vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2020  
Vertaling van: The long-lost secret diary of the world's worst gladiator. - Brighton : Scribo, a Salariya imprint, 2019  
**t345076 avon humo - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Cock, Tom / Lily

Lily (14) is in 2049 een bekende influencer. Ze maakt zich niet erg druk om alle pandemieën of het ernstig ontregelde klimaat ze wil vooral tweehonderd miljoen volgers krijgen. In New York ontmoet ze de aantrekkelijke Samuel, met wie ze aan boord van een zeilschip gaat. Het wordt een levensgevaarlijke tocht. Vanaf ca. 11 jaar.  
Leuven : Pelckmans, 2021  
**t344583 sfic - J B C - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dort, van, Evelien / Pudding met tomatensaus

Sam en Noor zitten in groep 8. Deze week is het natuurweek op school. Ze gaan samen vegetarisch koken, planten verzorgen en ontdekken hoe mooi de natuur eigenlijk is.  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2022  
**t345041 prot avon - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Farook, Nizrana / De jongen die met een walvis zwom

Razi en zijn zusje Shafi ontdekken in een aangespoeld bootje een mysterieuze, uitgeputte jongen. Zheng (12) moet een kostbaar voorwerp veilig naar de Olifantsrots brengen, maar wordt achtervolgd door boeven. Razi en Shafi besluiten Zhang te helpen. Het wordt een gevaarlijke tocht door de Zee van Monsters. Vanaf ca. 10 jaar.  
Utrecht : Veltman Uitgevers, 2022  
Vertaling van: The boy who met a whale. - London : Nosy Crow Ltd, 2021  
**t344433 avon zeel - J B - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Flanagan, John / De jacht op de Wolfswind

Broederband 9 - Piraten sluipen de haven van Hallasholm binnen en stelen de Wolfswind, het vlaggenschip van de Skandische vloot. De kleine maar vastberaden bemanning van de Reiger achtervolgt de piraten over woeste zeeën om het wolvenschip terug te roven. Vanaf ca. 10 jaar Vervolg op: t330268  
Haarlem : Gottmer, 2022  
Vertaling van: The stern chase. - Random House Australia, 2022  
**t346100 avon hist - J B - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gemert, van, Gerard / Het geheim van de voetbalheld

Cas en Abel willen dolgraag bij FC Kleidorp voetballen. Maar ineens is er een wachtlijst. Dat zal toch komen door de buurt waarin ze wonen, of door hun huidskleur? Dan wordt de gestolen Silvercup teruggevonden in de schuur bij Cas. Wie kan dat hebben gedaan? Vanaf ca. 8 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2020  
**t342836 spor dete - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Griffiths, Andy / Waanzinnige boomhutverhalen

Over toen het Stoel-In-Je-Neusdag was en andere waanzinnige gebeurtenissen.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2022  
Vertaling van: Tales from the treehouse. - 2021  
**t344695 humo avon - J B - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Helden, van, Judith / Maffe meester Daan en de spetterende sportdag

Maffe meester Daan 4 - Op de school van meester Daan (ik-persoon) wordt een sportdag gehouden. Er gaat van alles mis. En wie zal de sportdag winnen: de groep van meester Daan of de groep van meester Jesse? AVI-E5. Vanaf ca. 8 jaar. Vervolg op: t332644  
Heerenveen : Columbus, 2021  
**t342295 scho - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hollander, den, Vivian / Rijden bij De Roskam

Drie verhalen over manege De Roskam. Paulien mag op rijles, pony Frenkie ontsnapt en Steffie wint een tocht op een huifkar. Maar het paard slaat op hol! AVI-M4. Vanaf ca. 7 jaar. Bundel bevat: Een cap en laarzen, In het zadel en Op pad met de huifkar.  
Houten : Van Holkema & Warendorf, 2014  
**t343241 dier - J B - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kempen, van, Kelly / Het feest van de wolfmaan

De Sterrensteen 2 - De moeder van Elfie (10, ik-persoon) geeft een bijzonder feest ter ere van de volle maan. Elfie vindt het vreselijk dat er allerlei zweverige types naartoe komen. En ook dat de grootste pestkop van Elfies klas daarover verslag wil doen op haar YouTube-kanaal. Maar de grootste zorg is dat er wordt ingebroken! Vanaf ca. 10 jaar. Vervolg op: t340877  
Amsterdam : Billy Bones, 2021  
**t342571 dete - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koolwijk, Pieter / Gozert

Ties trekt er vaak op uit met Gozert, zijn onzichtbare vriend. Samen beleven ze de tofste avonturen, al komt Ties daardoor vaak in de problemen. Ties ouders willen dat Gozert verdwijnt en grijpen in. Vanaf ca. 10 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2020  
**t342567 avon - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kuijer, Guus / De tranen knallen uit m'n kop

Jonathan is een jongen die al maar verhaaltjes in zijn hoofd heeft. Hij is ook nog verliefd op de juffrouw en wat kan je dan anders doen dan verzen voor haar schrijven?  
Groningen : Wolters-Noordhoff, 2001  
Oorspr. titel: De tranen knallen uit mijn kop. - Amsterdam : Querido, 1980  
**t346068 scho - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lindgren, Astrid / Ronja de roversdochter

Ronja en Birk willen niet meedoen aan de ruzie tussen hun vaders, die beiden gevreesde roverhoofdmannen zijn. Zij willen vrienden zijn en vluchten in de natuur. Maar daar krijgen ze te maken met gevaarlijke vogelheksen en aardmannen. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2021  
Oorspronkelijke Nederlandse uitgave: 1982  
Vertaling van: Ronja rövardotter. - Stockholm : Rabén & Sjögren, 1981  
**t346499 avon - J B - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Loon, van, Paul / Paniek in de Leeuwenkuil

Bij inbraken in de boomhut, de 'Leeuwenkuil', van Daniël en Suzina worden vreemde sporen achtergelaten. Broer en zus besluiten een nacht in de hut te blijven slapen om de dief te ontmaskeren. Vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2013  
1e druk: 2004  
**t343533 dete dier - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Postma, Jan / Wolf naar Ameland

Twee broers en hun hond maken met hun catamaran een zeiltocht naar de Waddeneilanden. Daar beleven ze allerlei avonturen, zeker als hun hond een jonge zeehond vindt. Vanaf ca. 10 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2012  
Oorspronkelijke uitgave: 1985  
**t344830 dete dier - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Postma, Jan / Wolf en de gestolen kleren

De twee zonen van een Hilversumse politieman proberen, met hulp van hun speurhond Wolf, een verdachte zaak op te lossen. Vanaf ca. 10 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2002  
1e druk: Heerhugowaard : Kluitman Alkmaar, 1992  
**t346067 dete dier - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Raaf, de, Ben / Bardo redt Boris

Steeds als de tweeling Bart en Carolien hun politiehond Bardo uitlaat, gaat een nieuwe wijkbewoner verschrikkelijk tekeer. Dan raakt het kleine hondje van hun nieuwe buurjongetje zoek. De tweeling begint met Bardo een speurtocht. Vanaf ca. 9 jaar.  
Vierhouten : Uitgeverij Mes, 2016  
**t344832 dier prot - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roos, de, H. / De Kameleon in de branding

De tweelingbroers Hielke en Sietse helpen een jonge zeeman die verdacht wordt van diefstal en beleven daarbij spannende avonturen. Vanaf ca. 9 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2000  
1e druk: Alkmaar : Kluitman, 1961  
**t343240 avon dete - J B - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roos, de, H. / De Kameleon geeft vol gas

De tweelingbroers Hielke en Sietse helpen veldwachter Zwart bij het zoeken naar de oorzaak van een geheimzinnige brand op het schip van Zwaagstra. Vanaf ca. 9 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 1985  
**t344218 avon - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roos, de, H. / De Kameleon blijft favoriet

Wanneer Groninger studenten in Lenten een feest willen vieren, helpen Sietse en Hielke hen een handje. Vanaf ca. 9 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2004  
1e druk: Alkmaar : Kluitman, 1959  
**t345066 avon - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roos, de, H. / De Kameleon in 't zoeklicht

Hielke, Sietske en hun beroemde boot beleven weer veel avonturen als ze een aantal vrienden helpen die verdacht worden van diefstal.  
Heerhugowaard : Kluitman, 1998  
1e druk: Alkmaar : Kluitman, 1959  
**t345874 dete - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Slegers, Marlies / Briefjes voor Pelle

Precies een jaar nadat zijn vader is overleden, krijgt de hoogbegaafde Pelle (12, ik-persoon) een schoenendoos gevuld met briefjes van zijn vader. Hij moet de briefjes op volgorde openen en de opdrachten uitvoeren. Dat leidt tot onverwachte gebeurtenissen waardoor het leven van Pelle en zijn moeder weer kleur krijgt. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2020  
**t346240 fami - J B - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Stoefs, Karla / Pinguïnpost

De vader van Tuur (9) is bioloog. Sinds Tuurs moeder is overleden, woont hij samen met zijn vader in een appartement in de dierentuin. Tuur mist zijn mama erg, maar hij maakt nieuwe vrienden. Dan blijkt dat de dierentuin dreigt te verdwijnen. Kan Tuur ervoor zorgen dat er meer geld wordt verdiend? Vanaf ca. 8 jaar.  
Antwerpen : Davidsfonds Infodok, 2021  
**t346394 psyc - J B - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Storm, Irène / Eigenwijze voeten

Mellie's eigenwijze voeten nemen haar mee op avontuur naar een fantastische droomwereld waar ze dieren ontmoet die haar hulp kunnen gebruiken. Vanaf 9 jaar.  
Alkmaar : Clavis, 2022  
**t343532 avon - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Traoré, Efua / Kinderen van het drijfzand

Simi (13 jaar) gaat op bezoek bij haar oma in Nigeria en ontdekt een verborgen, magische wereld in het oerwoud. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2022  
Vertaling van: Children of the quicksands. - Frome, Somerset : Chicken House, 2021  
**t342829 fami avon - J B - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## C = 12 tot 15 jaar

#### Arts, Simone / Onder water

Joske (ca. 12) wordt gepest in de brugklas. De meiden vinden dat ze naar kaas stinkt. Gelukkig komt Fouad, een jongen die net in Nederland is, voor haar op. Tijdens een uitstapje blijkt echter dat hij niet kan zwemmen. Verhaal met korte zinnen en eenvoudige woorden. Leesniveau onder AVI-M7. Vanaf ca. 11 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Eenvoudig Communiceren, 2020  
**t345958 scho jepr - J C - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bradford, Chris / Zielenprofetie

Soul hunters 2 - De Zielenjagers zijn terug om Gennas ziel op te eisen. Om te overleven zal ze diep in haar vorige levens moeten duiken. Maar hoe moet ze Tanas leider van de Zielenjagers verslaan, als het kwaad nooit sterft? Vanaf ca. 13 jaar. Vervolg op: t336912  
Amsterdam : Van Goor, 2022  
Vertaling van: The soul prophecy. - London : Puffin Books, 2022  
**t343242 sfic - J C - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cazemier, Caja / Blauwe dagen

Janna (14) vindt zichzelf niet de moeite waard. Dat gevoel wordt bevestigd als haar vriendje het uitmaakt. Op school gaat het steeds slechter en ze raakt in een depressie. Uiteindelijk krijgt ze psychologische hulp, maar waarom reageert haar moeder daar zo vreemd op? Langzaamaan leert Janna zichzelf te accepteren. Vanaf ca. 13 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2020  
**t346227 jepr scho - J C - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Curwood, James Oliver / Kazan de wolfshond

Belevenissen van een verwilderde sledehond, die zich aansluit bij een troep wolven. Wordt gevolgd door: t341325  
Amsterdam : De Geïllustreerde Pers, 1962  
Vertaling van: Kazan, the wolfs-dog. - London : Cassell, 1914  
**t342959 dier - J C - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Deloddere, Frederick / De bende van Nemesis

De ontsnapte gevangene Zach steelt bij een tankstation de auto waarin Maxim (14) nog zit. Zach wil naar zijn broer, die in Londen op sterven ligt. Maxim en Zach worden achtervolgd door de politie, maar ook door de vroegere maten van Zach. Wat is er toen precies gebeurd? Vanaf ca. 13 jaar.  
Alkmaar : Clavis, 2021  
**t346393 avon - J C - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meijnen, Elin / Huisje 13

Als Ronja(14)s moeder steeds meer last krijgt van wifistraling, verhuist ze met haar dochter naar een huisje in een vakantiepark. Maar het leven zonder internet blijkt voor Ronja niet zo makkelijk. Vanaf ca. 13 jaar.  
Utrecht : Blossom Books, 2022  
**t346071 psyc fami - J C - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Morosinotto, Davide / De allergrootste

Een jonge vrouw wordt in de laat-18e eeuw commandant van een piratenvloot in de Chinese Zee. Haar faam maakt haar echter het doelwit van een mysterieuze vijand. Vanaf 13 jaar.  
Kalmthout : Pelckmans, 2022  
Vertaling van: La più grande. - Milano : Rizzoli, 2020  
**t345456 hist avon - J C - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oppel, Kenneth / Zwerm

De invasie 2 - Na dodelijke planten brengt de regen nu dodelijke insecten naar de aarde. Petra, Seth en Anaya zitten opgesloten in een geheim onderzoekscentrum, waar ze andere tieners ontdekken die immuun zijn voor de aanvallen van deze buitenaardse entiteiten. Vanaf ca. 13 jaar. Vervolg op: t335525  
Amsterdam : Condor, 2022  
Vertaling van: Hatch. - New York : Alfred A. Knopf, 2020  
**t343590 fant - J C - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Stoffels, Maren / Ik moet dit doen

Simon moet van zijn ouders naar een kamp om te leren zijn dwanggedachten los te laten. Hij vindt het maar niets en houdt zich zoveel mogelijk afzijdig van de groep. Toch begint hij Jasmin, een meisje met smetvrees, steeds aardiger te vinden. Durft hij haar te gaan zoeken als ze wegloopt? Vanaf ca. 11 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2020  
**t346241 psyc - J C - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vlugt, van der, Simone / De slavenring

Nadat de Germaan Folkrad door de Romeinen gevangen is genomen, komt hij als slaaf in Pompeï terecht. Daar ontmoet hij Chloë, vlak voordat de Vesuvius uitbreekt. Vanaf ca. 12 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2020  
1e druk: 2003  
**t346704 hist avon - J C - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## D = 15 jaar en ouder

#### 3PAK

Twee korte verhalen en gedichten ter gelegenheid van de Boekenweek voor Jongeren 2022.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2022  
**t344694 verh - J D - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Arentsen, Dianne / Spel van illusies

Het patroon 5 - Drenuga komt steeds dichterbij zijn doel om Sondar weer in zijn macht te nemen. Van Kimohra onbreekt elk spoor als ze naar hem toe is gegaan. Ondertussen is Eyvére op zoek naar Rebori in de hoop dat hij hen kan helpen. Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t337131  
Maastricht : Zilverbron, 2021.  
**t344754 fant - J D - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bergen, Tine / In real life

Niels is anders dan anderen. Hij is gehandicapt. Hij wordt gepest en stelt zichzelf allerlei vragen over het waarom, maar het leven geeft geen antwoorden. Niels vlucht in het gamen, want daarin kan bijna alles. Maar een echt mens heeft maar één leven. Toch? Vanaf 15 jaar.  
Kalmthout : Pelckmans, 2022  
**t346601 psyc waar - J D - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Caris, Koen / Stenen eten

Het dorp van Ben (17) wordt opgeschrikt door een reeks zelfmoorden onder jongeren. Hij vertelt hoe zijn oudere zus (18) jaren geleden ook een einde maakte aan haar leven. Ben wordt gedwongen zijn gevoelens onder ogen te zien, bovendien worstelt hij met homogevoelens. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2021  
**t346286 psyc homo - J D - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Daanje, Anjet / Het lied van ooievaar en dromedaris

Elf personen vertellen het verhaal van een Britse schrijfster van een uitzonderlijke roman, die in de loop van de honderdzeventig jaar na haar dood de erkenning vergaart die zij tijdens haar korte leven moest ontberen.  
Groningen : Uitgeverij Passage, 2022  
**t346280 hist lite - V J D - 46br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Darbon, Mel / Rosie Jack

Rosie (16, ik-persoon) is verliefd op Jack. Rosie heeft syndroom van Down, en ook Jack heeft een verstandelijke beperking. Als Jack na een incident ineens is verdwenen, gaat Rosie naar hem op zoek. Vanaf ca. 15 jaar.  
Utrecht : Blossom Books, 2020  
Vertaling van: Rosie loves Jack. - Usborne, 2018  
**t346228 lief - J D - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heuvelings, Dieuwertje / Auxiety

Als playlist editor bij een streamingdienst komt een jonge vrouw in contact met een omstreden hiphopartiest en lijkt haar relatie met een labelmanager wegens belangenverstrengeling onmogelijk.  
Amsterdam : Das Mag Uitgevers, 2020  
**t346285 lite - J D - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jansen, Suzanna / Wael

Wael (ik-persoon) groeide op in Syrië en was 19 toen de oorlog uitbrak. Lees over zijn vlucht naar Nederland, via onder meer Italië, en over de asielprocedure. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2019  
**t346242 waar soci - J D - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kagawa, Julie / De IJzerprins

The iron fey 4 - Prins Ash (ik-persoon) wil mens worden om voor altijd bij zijn grote liefde Meghan te kunnen zijn. Daarom onderneemt hij de zware tocht naar het Einde van de Wereld, om een ziel te verdienen. Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t341593  
Amsterdam : HarperCollins, 2021  
Vertaling van: The iron knight. - Don Mills : Harlequin Enterprises, 2011  
**t345157 sfic - J D - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kromhout, Rindert / De naam van mijn vader

1945. Klaus Mann reist als journalist door het naoorlogse Europa. Voor het eerst keert hij terug naar zijn vaderland. Hij is benieuwd hoe hij zijn thuisland en landgenoten aan zal treffen. Is er veel veranderd door de oorlog en is hijzelf veranderd? Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2020  
**t346229 psyc fami - J D - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### McIntosh, Will / De bullshitoorlog

Bullshit 2 - Verenigde Staten 2040. Het is Sam (17, ik-figuur) en zijn vrienden gelukt om met behulp van hun geavanceerde leugendetector president Vitinik weg te krijgen. Maar dan blijkt dat niet iedereen met de waarheid kan omgaan en dreigt een burgeroorlog. Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t347523  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2019  
Vertaling van: The future will be BS-free, 2018  
**t345455 sfic thri - J D - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Morshuis, Marloes / Semper sol

Quotum 2 - Vanwege overbevolking heeft de Wereldraad een quotum ingesteld: een maximum aantal inwoners per land. Hoe die mensen verdwijnen, mag ieder land zelf bepalen. Vanaf ca. 12 jaar. Vervolg op: t331528  
Rotterdam : Lemniscaat, 2022  
**t342882 sfic - J D - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Riggs, Ransom / De samenspraak van de vogels

De bijzondere kinderen van mevrouw Peregrine 5 - De Amerikaanse tiener en 'peculiar' Jacob Portman krijgt via-via een opdracht van zijn overleden opa. Hij moet peculiar Noor vinden en haar naar V brengen. Maar V laat zich niet vinden. Miss Peregrine en haar team moeten alles op alles zetten om de wereld van de peculiars van de ondergang te redden. Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t324537 Wordt gevolgd door: t345945  
Alkmaar : Clavis, 2020  
Vertaling van: The conference of the birds : the fifth novel of Miss Peregrine's Peculiar Children. - New York, NY : Dutton Books, 2020  
**t345944 sfic - J D - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Riggs, Ransom / De verwoestingen van Devil's Acre

De bijzondere kinderen van mevrouw Peregrine 6 - Jacob en Noor gaan op zoek naar mevrouw Peregrine en de andere bijzondere kinderen, terwijl het leger van Caul groeit. Samen bereiden ze zich voor op de laatste strijd tussen goed en kwaad. Vervolg op: t345944  
Alkmaar : Clavis, 2022  
Vertaling van: The desolations of Devil's Acre : the sixth novel of Miss Peregrine's Peculiar Children. - New York : Dutton Books, 2021  
**t345945 sfic - J D - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sepetys, Ruta / Stilte heeft een eigen stem

Madrid, 1957. De Amerikaanse Daniel (18) is met zijn ouders in Spanje, waar zijn moeder is geboren. Hij is altijd aan het fotograferen. Als hij Ana ontmoet, wordt hij geconfronteerd met de angst, armoede en onderdrukking van de bevolking tijdens het Franco-regime. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh Sijthoff, 2020  
Vertaling van: The fountains of silence. - Philomel Books, 2019  
**t346239 hist avon - J D - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Informatieve boeken voor de jeugd

## Opvoeding - Onderwijs - Vorming

#### Haeck, Nathalie / No prob, ik kom voor mezelf op!

Assertiviteitstraining voor jongeren van 12 tot 16 jaar gebaseerd op het PrOP-model.  
Amsterdam : Uitgeverij Boom, 2015  
**t344336 - J C - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Land- en volkenkunde

#### Toorn-Schutte, van der, Jenny / Nederland voor nieuwkomers

Korte informatie over Nederland en de Nederlandse geschiedenis en cultuur. Vanaf ca. 12 jaar.  
Amsterdam : Boom, 2007  
**t344335 - V J C - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

|  |  |
| --- | --- |
|  |  |
|  |

**Bibliotheekservice Passend Lezen**

Postbus 84010

2508 AA Den Haag

Tel.: 070 - 338 15 00

E-mail: klanten@passendlezen.nl

Website: www.passendlezen.nl